
 

ПРОТОКОЛ №30 
  
 
  

Днес, 1 юли 2022 г., /петък/, от 9.00 ч. в зала “Хасково” се 

проведе ТРИДЕСЕТОТО ЗАСЕДАНИЕ на Общински съвет – 
Хасково. От 41 общински съветници, присъстваха 40. Заседанието 

бе открито от г-жа  Таня Захариева – председател на Общински 
съвет – Хасково. 
 

Т.ЗАХАРИЕВА: Уважаеми дами и господа общински съветници, 
уважаеми г-н Дечев! Откривам Тридесетото заседание на 
Общински съвет – Хасково. В началото да поздравим нашия колега 

Стоил Стоилов, който стана баща преди две седмици! Малкият 
Виктор да расте здрав и щастлив и много да му се радвате! 

Уважаеми колеги, моля да гласуваме за определяне на кворума! В 
режим на гласуване сме, колеги! За участие в днешното заседание 
на Общински съвет – Хасково се регистрираха 38 общински 

съветници. Налице е необходимия кворум.  
Уважаеми колеги, дневният ред за днешното заседание се състои 
от 25 точки. Имате думата за изказвания по дневния ред! Не 

виждам желаещи за изказване! Преминаваме към гласуване на 
дневния ред! Колеги, в режим на гласуване сме! 

 
С 38 гласа „за“, без „против“ и „въздържали се“, дневният ред 

се приема.  

Т.ЗАХАРИЕВА: Точка 1 от дневния ред –  Обсъждане Докладна 

записка от кмета на Община Хасково относно: възлагане на 
извършване на обществен превоз на пътници по основни 
градски линии от утвърдената Общинска транспортна схема 

чрез подписване на договор за обществена услуга. Съобщавам 
становищата на Постоянните комисии, разгледали Докладната 

записка, а именно: Комисията по ТСУ и транспорт и Комисията по 
обществен ред и законност: Допускат и подкрепят Докладната 
записка. Имате думата за изказвания, колеги! На виждам желаещи 

за изказване. 

Преминаваме към гласуване, което е поименно, по групи!  

ПП „ГЕРБ“ 

1.Иван Величков Минев   - за;   

2.Стоил Атанасов Стоилов  - за; 



3.Марио Георгиев Янакиев  - за; 

4.Таня Трендафилова Захариева - за;  

5.Делян Димчев Делчев   - за;  

6.Цвети Илиев Лалов   - за;   

7.Румен Людмилов Стоянов  - за;   

8.Въчка Петкова Иванова  - за; 

9.Димитър Лозков Ничев   - за; 

10.Димитър Георгиев Траянов  - за;  

11.Тодор Петров Кръшков  - за; 

12.Атанас Емилов Асенов  - за;  

13.Николай Иванов Николов  - за; 

14.Георги Делчев Георгиев  - за; 

15.Гергана Илиева Петрова  - за; 

16.Снежана Недялкова Михайлова - за; 

ПП „ДПС“ 

1.Йозджан Расим Мехмед  - за; 

2.Шабан Рафет Шабан   - отсъства; 

3.Исмаил Себахтин Исмаил  - за; 

4.Гюнер Гюнай Зейнал   - за; 

5.Сунай Мустафов Алиев   - за; 

6.Росен Йосифов Атанасов  - за; 

7.Якуб Расим Хаджиосман  - за; 

8.Сание Рамадан Кязим   - за; 

КОАЛИЦИЯ „БСП ЗА БЪЛГАРИЯ“ 

1.Коста Петков Стоев   - за; 

2.Камен Георгиев Тодоров  - за; 

3.Богдан Мирославов Кирилов  - за; 

4.Виктор Георгиев Годжов  - отсъства; 



5.Даниел Насков Йорданов  - за; 

6.Маргарита Цветанова Маркова - отсъства; 

КОАЛИЦИЯ „ДЕМОКРАТИЧНА БЪЛГАРИЯ-ОБЕДИНЕНИЕ“ 

1.Красен Петков Ангелов   - отсъства; 

2.Иван Матеев Иванов   - въздържал се; 

3.Деян Янков Янев   - въздържал се;  

4.Антони Стефанов Пашов  - въздържал се; 

НПП „БЪЛГАРЕ“ 

1.Златко Радинов Марчев  - за; 

2.Тодор Савов Савов   - за; 

3.Тянка Тодева Дякова   - за;  

ПГ „ЗА ХАСКОВО“ 

1.Георги Костадинов Пеев  - против; 

2.Светослава Николова Стоянова - за; 

3.Добри Василев Беливанов  - за; 

НЕЗАВИСИМ СЪВЕТНИК 

1.Здравко Валентинов Запрянов - за; 

Т.ЗАХАРИЕВА: С 33 гласа „за“, 1 - „против“ и 3 - „въздържали се“, 
Докладната записка по т.1 от дневния ред се приема. 

За протокола 

 

     РЕШЕНИЕ №654 

На основание чл.21 ал.1, т.23 от ЗМСМА, във връзка с чл.16 г, 
ал.1 от Наредба №2/2002 на МТС, Допълнителните разпоредби на 
Наредба № 2 от 15.03.2002 г. за условията и реда за утвърждаване на 

транспортни схеми и за осъществяване на обществени превози на 
пътници с автобуси  и Общински съвет-Хасково 

1. Одобрява проект на Договор за обществена услуга с 
„Тролейбусен транспорт“ ЕООД - гр.Хасково за извършване 
на обществен превоз на пътници по основни градски линии по 

одобрена общинска транспортна схема, неразделна част от 
договора. 

2. Упълномощава Кмета на община Хасково да предприеме всички 

действия по осъществяване на обществената услуга като сключи 



договор за обществена услуга с „Тролейбусен транспорт“ ЕООД -

гр.Хасково за 10 години по одобрения проект, съгласно 
настоящото решение. 

3. Възлага на Кмета на община Хасково да публикува настоящото 
решение в един местен и един национален ежедневник, 
съгласно чл.16г, ал.1 от Наредба № 2/15.03.2002 г. за условията 

и реда за утвърждаване на транспортни схеми и за 
осъществяване на обществени превози на пътници с автобуси. 

4. Възлага на Кмета на община Хасково, след сключването на 

договора на основание чл.14, ал.1, т.5 от ЗОП, да изпрати до 
Агенцията по обществени поръчки обявление за възлагане на 

поръчка по съответния ред предвиден в ЗОП. 
Приложение: Проект на договор за обществена услуга за превоз 

на пътници и приложения (транспортна схема). 
–––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––– 

Т.ЗАХАРИЕВА: Точка 2 от дневния ред –  Обсъждане Докладна 
записка от кмета на Община Хасково: актуализация на 

бюджета и корекция на разчета за финансиране на 
капиталовите разходи на Община Хасково за 2022 г. 

Становищата на: Комисията по бюджет и финанси и Комисията по 
обществен ред и законност - Допускат и подкрепят Докладната 
записка. Имате думата за изказвания, колеги, по т.2 от дневния 

ред! Заповядайте, г-жо Маркова! 

М.МАРКОВА: Уважаема г-жо председател, уважаеми г-н кмете, 
колеги! В Комисията по бюджет и финанси повдигнах въпроса, но 

не ми стана ясно от г-жа Стоянова. За това искам да попитам г-н 
Дечев. Точка 10 за капиталовите разходи, обект „Екопрогрес“ – 
гр.Хасково“, буква „а“, сега това последна точка ли е или условие е, 

чета дословно: „Променя се наименованието на обект: „Самосвал до 
3,5 т – двойна кабина за дейност „Чистота“ – 4 бр., гр.Хасково, 
както следва: „Употребяван тристранен самосвал /до 3,5 т/ - 2 бр. 

и употребяван тристранен самосвал /12 т/ - 1 бр. за дейност 
„Чистота“. Предвидените средства за придобиване на активите не 

се запазват в размер на 120 000 лв.“ Какво означава? 

СТ.ДЕЧЕВ: Техническа грешка - „се запазват“. 

М.МАРКОВА: Добре, хубаво е да се уточняват тези неща. 

Г.ПЕЕВ: На комисията трябваше да се уточният тия неща! 

М.МАРКОВА: Аз повдигнах въпроса, но не ми стана ясно на 
комисията. А пък изглежда, че не всички четем докладните, колега 

Пеев. 

Т.ЗАХАРИЕВА: Заповядайте, г-н Дечев! 



СТ.ДЕЧЕВ: Уважаема г-жо председател, уважаеми колеги 

общински съветници! Техническа грешка е, въпреки, че в случая 
става като онази грешка: „Да се обеси, не да се помилва!“, 

запетаята къде да се намира. Всъщност „не“-то трябва да се 
премахне, „се запазват на стойност 120 000 лв.“ 

Т.ЗАХАРИЕВА: Благодаря! Други изказвания, колеги, по т.2 от 
дневния ред? Не виждам желаещи! Преминаваме към гласуване, 

което е поименно!  

ПП „ГЕРБ“ 

1.Иван Величков Минев   - за;   

2.Стоил Атанасов Стоилов  - за; 

3.Марио Георгиев Янакиев  - за; 

4.Таня Трендафилова Захариева - за;  

5.Делян Димчев Делчев   - за;  

6.Цвети Илиев Лалов   - за;   

7.Румен Людмилов Стоянов  - за;   

8.Въчка Петкова Иванова  - за; 

9.Димитър Лозков Ничев   - за; 

10.Димитър Георгиев Траянов  - за;  

11.Тодор Петров Кръшков  - за; 

12.Атанас Емилов Асенов  - за;  

13.Николай Иванов Николов  - за; 

14.Георги Делчев Георгиев  - за; 

15.Гергана Илиева Петрова  - за; 

16.Снежана Недялкова Михайлова - за; 

ПП „ДПС“ 

1.Йозджан Расим Мехмед  - за; 

2.Шабан Рафет Шабан   - отсъства; 

3.Исмаил Себахтин Исмаил  - за; 

4.Гюнер Гюнай Зейнал   - за; 



5.Сунай Мустафов Алиев   - за; 

6.Росен Йосифов Атанасов  - за; 

7.Якуб Расим Хаджиосман  - за; 

8.Сание Рамадан Кязим   - за; 

КОАЛИЦИЯ „БСП ЗА БЪЛГАРИЯ“ 

1.Коста Петков Стоев   - против; 

2.Камен Георгиев Тодоров  - против; 

3.Богдан Мирославов Кирилов  - против; 

4.Виктор Георгиев Годжов  - против; 

5.Даниел Насков Йорданов  - против; 

6.Маргарита Цветанова Маркова - против; 

КОАЛИЦИЯ „ДЕМОКРАТИЧНА БЪЛГАРИЯ-ОБЕДИНЕНИЕ“ 

1.Красен Петков Ангелов   - отсъства; 

2.Иван Матеев Иванов   - за; 

3.Деян Янков Янев   - за;  

4.Антони Стефанов Пашов  - за; 

НПП „БЪЛГАРЕ“ 

1.Златко Радинов Марчев  - за; 

2.Тодор Савов Савов   - за; 

3.Тянка Тодева Дякова   - за;  

ПГ „ЗА ХАСКОВО“ 

1.Георги Костадинов Пеев  - за; 

2.Светослава Николова Стоянова - за; 

3.Добри Василев Беливанов  - за; 

НЕЗАВИСИМ СЪВЕТНИК 

1.Здравко Валентинов Запрянов - за; 

С 33 гласа „за“, 6 - „против“, без „въздържали се“, Докладната 

записка по т.2 от дневния ред се приема. 



За протокола 

 

    РЕШЕНИЕ №655 

На основание чл.21, ал.1, т.6 от ЗМСМА и чл.124 от Закон за 

публичните финанси, Общински съвет - Хасково извършва промяна 
по бюджета на община Хасково за 2022 г., както следва:  

1. Приема актуализациите по бюджета на Община Хасково за 2022 

г. в общ размер на 7 064 лв., съгласно Приложение № 1. 
2. Приема корекциите по параграфи на Разчета за финансиране на 

капиталовите разходи със собствени средства на Община Хасково за 

2022 г., както следва: 

№ Параграфи Предвиден

о 

Да стане Разлика в 

лв. 

1. §51-00 Основен ремонт 1 242 413 1 242 413 -  

2. §52-00 Придобиване на ДМА 6 437 991 6 645 991 208 000 

3. §53-00 Придобиване на НМА 317 360 317 360 -  

4. §54-00 Придобиване на земя 20 000 20 000 - 

 Общо по бюджета за 2022 г. 8 017 764 8 225 764 208 000 

3. Приема корекциите по параграфи на Разчета за финансиране на 
капиталовите разходи, които ще бъдат извършени със средства на 

делегираните бюджети за 2022 г. на Община Хасково, както следва: 

№ Параграфи Предвидено Да стане Разлика в 

лв. 

1. §51-00 Основен ремонт 1 763 172 1 763 172 - 

2. §52-00 Придобиване на ДМА 2 276 334 2 297 987 21 653 

3. §53-00 Придобиване на НМА 100 770 100 770 - 

 Общо по бюджета за 2022 г. 4 140 276 4 161 929 21 653 

           
 4.Приема корекциите по параграфи на Разчета за финансиране 

на капиталовите разходи, които ще бъдат извършени с Европейски 
средства за 2022 г. на Община Хасково, както следва: 

№ Параграфи Предвидено Да стане Разлика в 
лв. 

1. §51-00 Основен ремонт 2 408 322 2 408 322 - 

2. §52-00 Придобиване на ДМА 1 924 023 1 924 023 - 

3. §55-00 Капиталови 
трансфери 

1 149 312 1 150 000 688 

 Общо по бюджета за 2022 г. 5 481 657 5 482 345 688 

 

–––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––– 

 



Т.ЗАХАРИЕВА: Точка 3 от дневния ред –  Обсъждане Докладна 

записка от председателя на Общински съвет - Хасково 
относно: избор на Комисия, която да изготви предложения за 

съдебни заседатели към Окръжен съд – Хасково за мандат 
2023 – 2027 г. Становището на Комисията по обществен ред и 
законност - Допуска и подкрепя Докладната записка. Имате 

думата за изказвания, колеги! Заповядайте, г-н Кирилов! 

Б.КИРИЛОВ: Уважаема г-жо Захариева, г-н Дечев, скъпи колеги! 
От името на Групата на БСП предлагам в състава на комисията 

вместо Виктор Годжов – Камен Тодоров. Предполагам, че сте 
съгласна с предложението? 

Т.ЗАХАРИЕВА: Да, съгласна съм. Други изказвани, колеги? 
Заповядайте, г-н Минев! 

ИВ.МИНЕВ: Уважаеми колеги, уважаема г-жо председател! Аз и на 

Правна комисия защитих тезата, че в тази комисия следва да 
преобладават юристите. Защо споделям такова становище? Т.е. 

какво е съдебен заседател? Има две правни системи: 
англосаксонската, която на нас ни е позната повече от 
американските филм, където 12 съдебни заседатели, се избират на 

абсолютно случаен принцип от гражданите, имаще право на глас. 
Те получават призовка и са длъжни да се явят по дадено 
наказателно дело. Като там прокурорът и адвокатът по съответното 

дело, преди започването му имат право да заменят част от 
съдебните заседатели, т.е. ето каква е ролята на юриста в самия 

избор. Другото характерно там е, че съдебните заседатели до 
приключване на делото по сложни дела с голям обществен интерес, 
те се изолират и на практика живеят изолирани от външния свят и 

единствената информация, която достига до тях е само по самото 
дело. Така е. Т.е. смисълът на това нещо е върху тях да не се влияе, 

да няма обществен натиск, медиен натиск или какъвто и да е било 
външен натиск. Ние обаче сме по германската система и тук е 
малко по-различна функцията на съдебния заседател. Той може да 

заседава в два варианта – двама съдебни заседатели и един съдия, 
като всеки от тях има право на глас. А другият вариант е трима 
съдебни заседатели и двама съдии. Както виждате гласа на 

съдебните заседатели, които на всичкото отгоре гласуват и първи, 
преобладава. Това са особено тежки дела, убийства, грабежи, 

престъпления извършени от организирани престъпни групи, от 
длъжностни лица и то са изброени. Нашият правен прецедент е 
пълен с примери. И в Хасково имаме такива, но си спомням за 

един случай във Враца, където имаше сбиване между трима 
младежи. Единият от тях почива. Улицата излиза на протест. 
Двамата веднага са арестувани. Съдебният лекар дава заключение: 

„Няма следи от насилствена смърт!“ За малко да арестуват и 
съдебния лекар. Командироват се прокурори от София, други 

съдебни лекари, които в крайна сметка потвърждават същото. 



Причината за смъртта е „Сърдечна недостатъчност“. Но цялата 

улица беше против другите двама младежи. За тях беше 
определена най-тежката мярка за неотклонение. В Хасково също 

имаме подобни случаи, няма да се спирам на тях, защото се 
познаваме. Та искам да кажа, представяте ли си какво е да сте 
съдебен заседател? Това е голяма отговорност. Вие трябва да 

влезете в съдебна зала, като минете пред протестиращите, 
портретите на жертвите, свещите, да влезете в съдебна зала и да  
забравите за всичко това, да се абстрахирате и да вземете 

абсолютно непредубедено решение. И най-страшното за един 
адвокат е, когато влезе в залата, погледне в очите на съдебните 

заседатели и види, че решението вече е взето още преди да е 
започнало делото. Затова искам така да се отнасяме с повече така 
към тази комисия, защото наказанието не е възмездие и това 

трябва да е ясно на кандидатите за съдебни заседатели. Основният 
смисъл на наказанието е то да превъзпита, а не да овъзмезди 

пострадалите. Благодаря! 

Т.ЗАХАРИЕВА: Благодаря! Колеги, други изказвания? 
Заповядайте! 

Д.ЙОРДАНОВ: Уважаеми колеги, уважаема г-жо председател! 
Много ми хареса изказването на г-н Иван Минев и предлагам 

комисията да бъде разширена в състав от 7 на 9 човека. И тъй 
като наистина това, което каза Иван Минев е добре, би било много 

добре вътре да попаднат всевъзможно повече юристи. Затова и 
предлагам двама млади юристи. Единият да бъде Иван Минев, а 
другият да бъде нашият Богдан Кирилов. Благодаря ви! 

Т.ЗАХАРИЕВА: Г-н Минев, Вие изразявате ли съгласие да бъдете 

включен в комисията за избор на съдебни заседатели? Аз не зная 
дали Вие се явявате по наказателни дела? 

ИВ.МИНЕВ: Не, не се явявам толкова по наказателни дела.  

Т.ЗАХАРИЕВА: Да няма конфликт на интереси, от тази гледна 

точка. 

ИВ.МИНЕВ: Освен това считам, че и Правилника го позволява. 

Т.ЗАХАРИЕВА: Да, позволява го, разбира се. 

ИВ.МИНЕВ: Така че не възразявам. 

Т.ЗАХАРИЕВА: Не възразявате! Г-н Кирилов, Вие също, след като е 
предложено! Съгласна съм с предложението на г-н Йорданов, 

комисията от 7 да стане 9-членна, като на мястото на Виктор 
Годжов да бъде включен Камен Тодоров и допълнително се 
включват колегите Иван Минев и Богдан Кирилов. Този проект 



за решение ще гласуваме. Колеги, ако няма други изказвания, 

преминаваме към гласуване, което общо! Моля, гласувайте, колеги! 

С 38 гласа „за“, без „против“  и „въздържали се“, Докладната 
записка по т.3 от дневния ред се приема. 

За протокола 

 

    РЕШЕНИЕ №656 

1.На основание чл.21, ал.2 от ЗМСМА във връзка с  чл.68, ал.1 от 
Закона за съдебната власт, Общински съвет – Хасково избира 

Комисия от общински съветници за изготвяне на предложения за 
съдебни заседатели към Окръжен съд – Хасково с мандат 2023 – 

2027 г., в състав: председател: Николай Николов и членове: Румен 
Стоянов, Исмаил Исмаил, Камен Тодоров, Антони Пашов, Тянка 
Дякова, Светослава Стоянова, Иван Минев и Богдан Кирилов. 

2. Комисията да извърши подбор, съгласно изискванията на 
Наредба №7 от 28.09.2017 г. за съдебните заседатели и чл.67, 
ал.1 от Закона за съдебната власт, като предложи на Общински 

съвет – Хасково, списък с кандидатите за съдебни заседатели към 
Окръжен съд – Хасково, най-късно до 15.09.2022 г. 

 ––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––– 

Т.ЗАХАРИЕВА: Точка 4 от дневния ред –  Обсъждане Докладна 

записка от председателя на Общински съвет - Хасково 
относно: даване на съгласие за разпределяне на средства, 
съгласно Правилник за финансиране на процедури „Ин Витро 

и Ин Виво“ на лица, двойки и семейства с репродуктивни 
проблеми на територията на Община Хасково. Становищата 

на: Комисията по здравеопазване, екология и социални дейности, 
Комисията по бюджет и финанси и Комисията по обществен ред и 
законност - Допускат и подкрепят Докладната записка. Имате 

думата за изказвания, колеги! Не виждам желаещи! Преминаваме 
към гласуване, което е поименно!  

ПП „ГЕРБ“ 

1.Иван Величков Минев   - за;   

2.Стоил Атанасов Стоилов  - за; 

3.Марио Георгиев Янакиев  - за; 

4.Таня Трендафилова Захариева - за;  

5.Делян Димчев Делчев   - за;  



6.Цвети Илиев Лалов   - за;   

7.Румен Людмилов Стоянов  - за;   

8.Въчка Петкова Иванова  - за; 

9.Димитър Лозков Ничев   - за; 

10.Димитър Георгиев Траянов  - за;  

11.Тодор Петров Кръшков  - за; 

12.Атанас Емилов Асенов  - за;  

13.Николай Иванов Николов  - за; 

14.Георги Делчев Георгиев  - за; 

15.Гергана Илиева Петрова  - за; 

16.Снежана Недялкова Михайлова - за; 

ПП „ДПС“ 

1.Йозджан Расим Мехмед  - за; 

2.Шабан Рафет Шабан   - отсъства; 

3.Исмаил Себахтин Исмаил  - за; 

4.Гюнер Гюнай Зейнал   - за; 

5.Сунай Мустафов Алиев   - за; 

6.Росен Йосифов Атанасов  - за; 

7.Якуб Расим Хаджиосман  - за; 

8.Сание Рамадан Кязим   - за; 

КОАЛИЦИЯ „БСП ЗА БЪЛГАРИЯ“ 

1.Коста Петков Стоев   - за; 

2.Камен Георгиев Тодоров  - за; 

3.Богдан Мирославов Кирилов  - за; 

4.Виктор Георгиев Годжов  - за; 

5.Даниел Насков Йорданов  - за; 

6.Маргарита Цветанова Маркова - за; 

КОАЛИЦИЯ „ДЕМОКРАТИЧНА БЪЛГАРИЯ-ОБЕДИНЕНИЕ“ 



1.Красен Петков Ангелов   - за; 

2.Иван Матеев Иванов   - за; 

3.Деян Янков Янев   - отсъства;  

4.Антони Стефанов Пашов  - за; 

НПП „БЪЛГАРЕ“ 

1.Златко Радинов Марчев  - за; 

2.Тодор Савов Савов   - за; 

3.Тянка Тодева Дякова   - за;  

ПГ „ЗА ХАСКОВО“ 

1.Георги Костадинов Пеев  - за; 

2.Светослава Николова Стоянова - за; 

3.Добри Василев Беливанов  - за; 

НЕЗАВИСИМ СЪВЕТНИК 

1.Здравко Валентинов Запрянов - за; 

Т.ЗАХАРИЕВА: С 39 гласа „за“, без „против“ и „въздържали 

се“, Докладната записка се приема. 

За протокола 

    РЕШЕНИЕ №657 

1.На основание чл.21, ал.1, т.23 и ал.2 от ЗМСМА и чл.2 от 
Правилник за финансиране на процедури „ИН ВИТРО и ИН ВИВО” 

на лица, двойки и семейства с репродуктивни проблеми на 
територията на община Хасково, Общински съвет – Хасково дава 
съгласие да бъдат подпомогнати лица, двойки и семейства с 

репродуктивни проблеми, живеещи на територията на Община 
Хасково, за финансиране на процедури „ИН ВИТРО и ИН ВИВО”, 

съгласно изготвен Списък от Комисията, назначена със Заповед на 
Кмета на Община Хасково. 
2. Определените средства в размер на 100 000 лв., съгласно т.10.6. 

от Решение №582 от 15.04.2022 г. на Общински съвет – Хасково, 
да бъдат пропорционално разпределени на одобрените 23 бр. 
кандидати, които да  получат през 2022 г. сума в размер на 

4 347.82 лв. 
3. Паричните суми се отпускат на лечебни заведения за асистирана 

репродукция, посочени от заявителите, които имат подписан 



договор с Националния фонд Ин Витро, съгласно чл.17, ал.1 от 

горецитирания Правилник. 

–––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––– 

Т.ЗАХАРИЕВА: Точка 5 от дневния ред –  Обсъждане Докладна 
записка от кмета на Община Хасково относно: увеличение на 

капацитета на ЦОП – Хасково от 40 на 60 потребители с цел 
обезпечаване функционирането на Спешен прием. 
Становищата на: Комисията по здравеопазване, екология и 

социални дейности и Комисията по обществен ред и законност - 
Допускат и подкрепят Докладната записка.  Имате думата за 

изказвания, колеги! Не виждам желаещи! Преминаваме към 
гласуване, което е поименно!  

ПП „ГЕРБ“ 

1.Иван Величков Минев   - за;   

2.Стоил Атанасов Стоилов  - за; 

3.Марио Георгиев Янакиев  - за; 

4.Таня Трендафилова Захариева - за;  

5.Делян Димчев Делчев   - за;  

6.Цвети Илиев Лалов   - за;   

7.Румен Людмилов Стоянов  - за;   

8.Въчка Петкова Иванова  - за; 

9.Димитър Лозков Ничев   - за; 

10.Димитър Георгиев Траянов  - за;  

11.Тодор Петров Кръшков  - за; 

12.Атанас Емилов Асенов  - за;  

13.Николай Иванов Николов  - за; 

14.Георги Делчев Георгиев  - за; 

15.Гергана Илиева Петрова  - за; 

16.Снежана Недялкова Михайлова - за; 

ПП „ДПС“ 

1.Йозджан Расим Мехмед  - за; 

2.Шабан Рафет Шабан   - отсъства; 



3.Исмаил Себахтин Исмаил  - за; 

4.Гюнер Гюнай Зейнал   - за; 

5.Сунай Мустафов Алиев   - за; 

6.Росен Йосифов Атанасов  - за; 

7.Якуб Расим Хаджиосман  - за; 

8.Сание Рамадан Кязим   - за; 

КОАЛИЦИЯ „БСП ЗА БЪЛГАРИЯ“ 

1.Коста Петков Стоев   - за; 

2.Камен Георгиев Тодоров  - за; 

3.Богдан Мирославов Кирилов  - за; 

4.Виктор Георгиев Годжов  - за; 

5.Даниел Насков Йорданов  - за; 

6.Маргарита Цветанова Маркова - за; 

КОАЛИЦИЯ „ДЕМОКРАТИЧНА БЪЛГАРИЯ-ОБЕДИНЕНИЕ“ 

1.Красен Петков Ангелов   - за; 

2.Иван Матеев Иванов   - за; 

3.Деян Янков Янев   - за;  

4.Антони Стефанов Пашов  - за; 

НПП „БЪЛГАРЕ“ 

1.Златко Радинов Марчев  - за; 

2.Тодор Савов Савов   - за; 

3.Тянка Тодева Дякова   - за;  

ПГ „ЗА ХАСКОВО“ 

1.Георги Костадинов Пеев  - за; 

2.Светослава Николова Стоянова - за; 

3.Добри Василев Беливанов  - за; 

НЕЗАВИСИМ СЪВЕТНИК 

1.Здравко Валентинов Запрянов - за; 



Т.ЗАХАРИЕВА: С 40 гласа „за“, без „против“ и „въздържали 

се“, Докладната записка по т.5 от дневния ред се приема. 

За протокола 

      РЕШЕНИЕ №658 

На основание  чл.21, ал.1, т.23 от ЗМСМА, чл.25 ал.1 и 2 от ЗСУ 
и чл.87 от ППЗСУ,  Общински съвет – Хасково: 

1. Увеличава капацитета на социална услуга „Център за обществена 

подкрепа“ - гр.Хасково от 40 на 60 потребители /в т.ч. 4 за спешен 
прием/, считано от 01.09.2022 година. 
2. Параметри на услугата по т.1, които са финансово обезпечени със 

Закона за държавния бюджет на Република България за 2022 година: 
2.1. Вид: Център за обществена подкрепа; 

2.2. Профил: Деца и техните семейства; 
2.3. Адрес: гр. Хасково, ул. „Цар Освободител“ №2  и „Спешен 
прием“ - гр. Хасково, ул. „Георги Кирков“ № 82-Д; 

2.4. Актуализиран брой потребители: 60 /шестдесет/ 
потребители, в т.ч. 4 за спешен прием. 

3. Финансирането на социалната услуга по т.1 се определя съгласно 
стандарти за делегираните от държавата дейности с натурални и 
стойностни показатели за съответната година. 

4. Възлага на Кмета на Община Хасково да извърши последващи 
действия по изпълнение на Решението. 

 –––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––– 

Р.СТОЯНОВ: Процедурно предложение – Да гласуваме всички 

общо по Докладните записки. 

Т.ЗАХАРИЕВА: Т.е. всички заедно следващите точки от дневния 
ред. Доколкото програмата за гласуване, електронната система 
позволява поименното отразяване на вота на всеки един общински 

съветник, подлагам на гласуване това процедурно предложение – 
От т.6 до края на днешното заседание на Общински съвет, да 
гласуваме всички заедно по точките. Подлагам на гласуване 

това процедурно предложение. Гласуването е общо! Колеги, моля, 
гласувайте за процедурното предложение! 

С 38 гласа „за“, 1 - „против“; без „въздържали се“, 

процедурното предложение се приема! 

Точка 6 от дневния ред –  Обсъждане Докладна записка от 
кмета на Община Хасково относно: определяне състава на 
Общински съвет по наркотични вещества. Становищата на 

Комисията по здравеопазване, екология и социални дейности и 
Комисията по обществен ред и законност - Допускат и подкрепят 

Докладната записка.  Имате думата за изказвания, колеги! Не 



виждам желаещи! Преминаваме към гласуване, което е общо! В 

режим на гласуване сме! Моля, гласувайте! 

С 40 гласа „за“, без „против“ и „въздържали се“, Докладната 
записка по т.6 от дневния ред се приема. 

За протокола 

    РЕШЕНИЕ №659 
 

На основание  чл.21, ал.1, т.23 от ЗМСМА, чл.15, ал. 1 от Закона 
за контрол върху наркотичните вещества и прекурсорите и чл.15, ал.3 от 

Правилника за организацията и дейността на Националния съвет по 
наркотични вещества, Общински съвет – Хасково приема състав на 

Общински съвет по наркотични вещества – Хасково, както следва: 
 
Председател: Мария Вълчева – заместник-кмет на Община Хасково 

 
Секретар: Паулина Несторова – служител в Превантивно – 

информационен център по наркотични вещества – Хасково 
 
Членове: 

1.Емилия Генова- Прокурор в Районна прокуратура – Хасково; 
2.Даниела Николова – Съдия, заместник административен ръководител – 
заместник председател на Районен съд – Хасково; 

3.д-р Станимира Тананова – директор на РЗИ - Хасково 
4.Гелена Валериевна Попова – социален работник в отзел “Закрила на 

детето” – ДСП-Хасково; 
5.Златка Караджова – началник-отдел ЗСД, Община Хасково; 
6.Румен Атанасов – гл. експерт ОМП, Община Хасково; 

7.Живка Стайкова – старши експерт РУО на МОН –Хасково; 
8.Гл.инсп. Станислав Димитров Зарков – началник-сектор ПКП, отдел КП 

при ОД на МВР; 
9.Инсп. Катерина Стойчева Стойчева – разузнавач в група ППЛ, сектор 
ПКП, отдел КП при ОД на МВР; 

10.д-р Светослав Кантарджиев – “Център за психично здраве” ЕООД –
Хасково; 
11.Катя Демирева – директор на ОП „Младежки център“ – Хасково 

12.Юлия Динкова – Секретар на МКБППМН – Община Хасково. 

–––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––– 

Т.ЗАХАРИЕВА: Точка 7 от дневния ред –  Обсъждане Докладна 

записка от кмета на Община Хасково относно: одобряване 
действия на кмета на общината по делегиране правото на 
организиране на безплатни превози на  децата в 

задължителна предучилищна възраст и учениците от I - XII 
клас включително, които пътуват от населени места, в които 
няма детска градина или училище, осъществяващи обучение 



в съответната група или в съответния клас, с осигурен 

безплатен транспорт до детска градина или училище в най-
близкото населено място на територията на общината или на 

съседна община, и на учениците, които се обучават за 
придобиване на квалификация по професия, в съответствие 
с чл.283, ал.2 от Закона за предучилищното и училищното 

образование.  
Становищата на Постоянните комисии, разгледали Докладната 
записка са следните: Комисията по образование, култура и 

вероизповедания - Допуска Докладната записка и подкрепя проекта 
за решение, като предлага да се допълни проекта със следния израз: 

„чрез сключване на договор“, като проекта за решение добива 
следната редакция, отново го изчитам: „1.Одобрява действията на 

кмета на общината по делегиране правото за организиране на 
безплатни превози на  децата в задължителна предучилищна възраст и 

учениците от I - XII клас включително, които пътуват от населени 
места, в които няма детска градина или училище, осъществяващи 
обучение в съответната група или в съответния клас, с осигурен 

безплатен транспорт до детска градина или училище в най-близкото 
населено място на територията на общината или на съседна община, и 
на учениците, които се обучават за придобиване на квалификация по 

професия, съгласно чл.283, ал.2 от Закона за предучилищното и 

училищното образование чрез сключване на договор с директорите 

на училищата, разположени на територията на Община Хасково, 
както и с директора на ДГ №21 „Вихрогонче“. 

Г.ПЕЕВ: Това е най-дългото изречение. 

Т.ЗАХАРИЕВА: Определено! Комисията по обществен ред и законност 

- Допуска и подкрепя Докладната записка с направеното предложение 
на ПК по образование, култура и вероизповедания.  Давам думата за 

за изказвания, колеги! Не виждам желаещи! Г-н Дечев, Вие сте 
съгласен с допълнението, да не го чета трети път? Да. Преминаваме 

към гласуване, което е поименно!  

ПП „ГЕРБ“ 

1.Иван Величков Минев   - за;   

2.Стоил Атанасов Стоилов  - за; 

3.Марио Георгиев Янакиев  - за; 

4.Таня Трендафилова Захариева - за;  

5.Делян Димчев Делчев   - за;  

6.Цвети Илиев Лалов   - за;   

7.Румен Людмилов Стоянов  - за;   

8.Въчка Петкова Иванова  - за; 



9.Димитър Лозков Ничев   - за; 

10.Димитър Георгиев Траянов  - за;  

11.Тодор Петров Кръшков  - за; 

12.Атанас Емилов Асенов  - за;  

13.Николай Иванов Николов  - за; 

14.Георги Делчев Георгиев  - за; 

15.Гергана Илиева Петрова  - за; 

16.Снежана Недялкова Михайлова - за; 

ПП „ДПС“: 

1.Йозджан Расим Мехмед  - за; 

2.Шабан Рафет Шабан   - отсъства; 

3.Исмаил Себахтин Исмаил  - за; 

4.Гюнер Гюнай Зейнал   - за; 

5.Сунай Мустафов Алиев   - за; 

6.Росен Йосифов Атанасов  - за; 

7.Якуб Расим Хаджиосман  - за; 

8.Сание Рамадан Кязим   - за; 

КОАЛИЦИЯ „БСП ЗА БЪЛГАРИЯ“ 

1.Коста Петков Стоев   - за; 

2.Камен Георгиев Тодоров  - за 

3.Богдан Мирославов Кирилов  - за; 

4.Виктор Георгиев Годжов  - за; 

5.Даниел Насков Йорданов  - за; 

6.Маргарита Цветанова Маркова - за; 

КОАЛИЦИЯ „ДЕМОКРАТИЧНА БЪЛГАРИЯ-ОБЕДИНЕНИЕ“ 

1.Красен Петков Ангелов   - за; 

2.Иван Матеев Иванов   - за; 

3.Деян Янков Янев   - за;  



4.Антони Стефанов Пашов  - за; 

НПП „БЪЛГАРЕ“ 

1.Златко Радинов Марчев  - за; 

2.Тодор Савов Савов   - за; 

3.Тянка Тодева Дякова   - за;  

ПГ „ЗА ХАСКОВО“ 

1.Георги Костадинов Пеев  - за; 

2.Светослава Николова Стоянова - за; 

3.Добри Василев Беливанов  - за; 

НЕЗАВИСИМ СЪВЕТНИК 

1.Здравко Валентинов Запрянов - за; 

Т.ЗАХАРИЕВА: С 40 гласа „за“, без „против“ и „въздържали 

се“, Докладната записка по т.7 от дневния ред се приема. 

За протокола 

 

    РЕШЕНИЕ №660 

На основание чл.21, ал.1, т.23 и ал.2 от ЗМСМА, във връзка с 
чл.256, ал.1, т.10 и чл.283, ал.1, т.2 и ал.2 от Закона за 
предучилищното и училищно образование и чл.19, т.8 и чл.20, ал.1, 

т.1, т.2, т.4 и ал.7 от „Наредба за условията и реда за предоставяне на 
средства за компенсиране на намалените приходи от прилагането на 

цени на обществени пътнически превози по автомобилния транспорт, 
предвидени в нормативните актове за определени категории пътници, за 
субсидиране на обществените пътнически превози по нерентабилни 

автобусни линии във вътрешноградския транспорт и транспорта в 
планински  и други райони и за издаване на превозни документи за 

извършване на превозите“, Общински съвет - Хасково реши: 
1.Одобрява действията на кмета на община Хасково по делегиране 

правото за организиране на безплатни превози на  децата в 

задължителна предучилищна възраст и учениците от I - XII клас 
включително, които пътуват от населени места, в които няма детска 
градина или училище, осъществяващи обучение в съответната група или 

в съответния клас, с осигурен безплатен транспорт до детска градина 
или училище в най-близкото населено място на територията на общината 

или на съседна община, и на учениците, които се обучават за 
придобиване на квалификация по професия, в съответствие с чл. 283, 



ал. 2 от Закона за предучилищното и училищното образование чрез 

сключване на договори с директорите на училищата, разположени на 
територията на Община Хасково, както и с директора на ДГ №21 

„Вихрогонче“. 

––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––– 

Т.ЗАХАРИЕВА: Точка 8 от дневния ред –  Обсъждане Докладна 
записка от кмета на Община Хасково относно: даване на 
съгласие Община Хасково чрез кмета на общината да сключи 

Договор за сътрудничество и съвместна дейност между 
Община Хасково и Второ Българско Неделно Училище /ВБНУ/ 

„Св.Иван Рилски“, гр.Комотиви, Република Гърция, 
представлявано от Дружество „България“ в Република 
Гърция. Становищата на: Комисията по образование, култура и 

вероизповедания и Комисията по обществен ред и законност - 
Допускат и подкрепят Докладната записка.  Имате думата за 
изказвания, колеги! Заповядайте, г-н Пеев!  

Г.ПЕЕВ: Уважаеми г-н кмет, г-жо председател, дами и господа! До 
известна степен съм запознат с дейността и на Сдружението и на 
Неделното училище. Това, което правят те е наистина чудесно. Но 

искам да се спра на някои неща в Докладната записка. В тази 
Докладна записка е редно този Меморандум ли ще е, Договор ли ще 
да е, в проекта за решение е записано: „Меморандум/Договор“, 

това са две различни неща. Едно е Меморандум, друго е Договор. 
Наистина са различни неща. Трябваше текста да бъде прикрепен 

към докладната. Ние гласуваме да упълномощим кмета да подпише 
Договор или Меморандум, не знам кое ще е от двете, и в същото 
време го няма този текст. Иначе е чудесна инициативата, 

поздравявам Ви за това, че сте направили връзки за това, че  
община Хасково има намерение да подпомага това Неделно 

училище, което ще е в област Родопи, но моля Ви нека друг път, 
когато има подобни неща, просто прикрепяйте текста към 
Докладната записка. Ние в момента не знаем общо взето, освен, че  

Ви делегираме някакви права да подпишете нещо. И другото, 
което е, моля Ви, г-н кмет, дайте да изчистим проекта за решение – 
какво ще подписвате Договор или Меморандум? Различни са 

нещата.  

Т.ЗАХАРИЕВА: От правна гледна точка, договора е двустранна 
сделка, а меморандума е по-скоро намерения за подпомагане и 

така, както е изразено. Но нека г-н Дечев да конкретизира. 

СТ.ДЕЧЕВ: Меморандум! 

Т.ЗАХАРИЕВА: Да считаме, че в проекта за решение ще фигурира 
Меморандум, а не Договор. Да, така е, действително нямаме 
задължения, защото в един договор се предполагат права и 



задължения на двете страни на договора. Меморандум, добре! 

Други изказвани, колеги, по тази точка от дневния ред? Прочитам 
проекта за решение: „Дава съгласие Кмета на Община Хасково да 

подпише Меморандум за сътрудничество и съвместна дейност 
между Община Хасково и Второ Българско Неделно училище 
„Св.Иван Рилски”, гр.Комотини, Република Гърция, представлявано 

от Дружество „България”, Република Гърция.“ Други изказвания, 
колеги? Няма. Преминаваме към гласуване, което е общо, колеги! 
В режим на гласуване сме!  

С 40 гласа „за“, без  „против“ и „въздържали се“, Докладната 
записка по т.8 от дневния ред се приема. 

За протокола 

    РЕШЕНИЕ №661 

На основание чл.21, ал.1, т.23 от ЗМСМА, Общински съвет – 
Хасково реши: 
Дава съгласие Кмета на Община Хасково да подпише Меморандум 

за сътрудничество и съвместна дейност между Община Хасково и 
Второ Българско Неделно училище „Св.Иван Рилски”, гр.Комотини, 

Република Гърция, представлявано от Дружество „България”, 
Република Гърция. 

–––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––– 

 Т.ЗАХАРИЕВА: Точка 9 от дневния ред –  Обсъждане Докладна 
записка от кмета на Община Хасково относно: изменение и 

допълнение на чл.56 „В“, Глава Трета от Наредбата за 
определянето и администрирането на местните такси и цени на 

услуги на територията на Община Хасково. Докладната записка е 
публикувана на интернет страницата на община Хасково и на 
Общински съвет – Хасково на 13.05.2022 г.. Съгласно чл.26 от Закона 

за нормативните актове, до 12.06.2022 г. не са постъпили писмени 
предложения за изменение и допълнение на проекта за решение. 
Становищата на: Комисията по общинска собственост и стопанска 

политика, Комисията по бюджет и финанси и Комисията по обществен 
ред и законност - Допускат и подкрепят Докладната записка.   

  Имате думата за изказвания, колеги! Г-н Пеев, заповядайте! 
 
 Г.ПЕЕВ: Още, когато беше публикуван проекта ми направи 

впечатление нещо, щях да внасям предложение, с което да искам 
изменение, но после се отказах, защото моето предложение е по-скоро 

техническо, няма проблем да го приемем в зала. Предлагам от проекта 
за решение да отпадне думата „набор“ – „набор некролог със снимка“. 
Набор, знаете ли какво означава? Да седнеш на клавиатура и да го 

набереш 3 бр. Три пъти ли да го набираш? Просто в случая само 
„Некролог със снимка“ трябва да остане. На последната страница е 



направена разбивка по цени  и абсолютно ни е ясно за какво става 

въпрос. Просто „набор“ да отпадне от текста. Предполагам, че 
вносителят ще е съгласен с мен. Благодаря! 

 
 Т.ЗАХАРИЕВА: Г-н Дечев? Да, да остане „Некролог със снимка 3 бр.“ 
Вносителят е съгласен, доколкото става въпрос за техническа 

поправка, няма да подлагам на гласуване това предложение. Колеги, 
други изказвания? Не виждам желаещи! Преминаваме към гласуване, 
което е поименно!  

 
ПП „ГЕРБ“ 

1.Иван Величков Минев   - за;   

2.Стоил Атанасов Стоилов  - за; 

3.Марио Георгиев Янакиев  - за; 

4.Таня Трендафилова Захариева - за;  

5.Делян Димчев Делчев   - за;  

6.Цвети Илиев Лалов   - за;   

7.Румен Людмилов Стоянов  - за;   

8.Въчка Петкова Иванова  - за; 

9.Димитър Лозков Ничев   - за; 

10.Димитър Георгиев Траянов  - за;  

11.Тодор Петров Кръшков  - за; 

12.Атанас Емилов Асенов  - за;  

13.Николай Иванов Николов  - за; 

14.Георги Делчев Георгиев  - за; 

15.Гергана Илиева Петрова  - за; 

16.Снежана Недялкова Михайлова - за; 

ПП „ДПС“ 

1.Йозджан Расим Мехмед  - за; 

2.Шабан Рафет Шабан   - отсъства; 

3.Исмаил Себахтин Исмаил  - за; 

4.Гюнер Гюнай Зейнал   - за; 



5.Сунай Мустафов Алиев   - за; 

6.Росен Йосифов Атанасов  - за; 

7.Якуб Расим Хаджиосман  - за; 

8.Сание Рамадан Кязим   - за; 

КОАЛИЦИЯ „БСП ЗА БЪЛГАРИЯ“ 

1.Коста Петков Стоев   - за; 

2.Камен Георгиев Тодоров  - за; 

3.Богдан Мирославов Кирилов  - за; 

4.Виктор Георгиев Годжов  - отсъства; 

5.Даниел Насков Йорданов  - за; 

6.Маргарита Цветанова Маркова - отсъства; 

КОАЛИЦИЯ „ДЕМОКРАТИЧНА БЪЛГАРИЯ-ОБЕДИНЕНИЕ“ 

1.Красен Петков Ангелов   - за; 

2.Иван Матеев Иванов   - за; 

3.Деян Янков Янев   - за;  

4.Антони Стефанов Пашов  - за; 

НПП „БЪЛГАРЕ“ 

1.Златко Радинов Марчев  - за; 

2.Тодор Савов Савов   - отсъства; 

3.Тянка Тодева Дякова   - за;  

ПГ „ЗА ХАСКОВО“ 

1.Георги Костадинов Пеев  - за; 

2.Светослава Николова Стоянова - за; 

3.Добри Василев Беливанов  - за; 

НЕЗАВИСИМ СЪВЕТНИК 

1.Здравко Валентинов Запрянов - за; 

Т.ЗАХАРИЕВА: С 37 гласа „за“, без „против“ и „въздържали 

се“, Докладната записка се приема 



За протокола 

    РЕШЕНИЕ №662 

На основание чл. 21, ал. 2 от Закона за местното самоуправление и 
местната администрация, Общински съвет - Хасково приема Наредба за 

изменение и допълнение на Наредбата за определянето и 
администрирането на местните такси и цени на услуги на територията 

на Община Хасково, както следва:  

§1. В Чл. 56 “В” от Наредбата се правят следните изменения: 

  

- т.60, т.61, т.62, т.63, т.64, т.65, т.66, т.67, т.68, т.69,  и т.70 

се отменят; 

 

§2. В Чл. 56 “В” от Наредбата се правят следните допълнения: 

  - създава се т.81, „Некролог със снимка – 3 бр.“  

№ УСЛУГА МЯРКА 
ЦЕНА С ДДС 

В ЛВ. 

81 НЕКРОЛОГ СЪС СНИМКА – 3БР. бр. 3,30 

  

Т.ЗАХАРИЕВА: Точка 10 от дневния ред –  Обсъждане 
Докладна записка от кмета на Община Хасково относно: 

допълване на Годишната програма за управление и 
разпореждане с имоти – общинска собственост за 2022 г. и 
отдаване под наем на имоти – публична общинска 

собственост. Становищата на: Комисията по общинска 
собственост и стопанска политика, Комисията по спорт, туризъм и 

младежки дейности; Комисията по бюджет и финанси и Комисията 
по обществен ред и законност - Допускат и подкрепят Докладната 
записка.  Имате думата за изказвания, колеги! Заповядайте, г-н 

Пеев! 

Г.ПЕЕВ: Уважаеми г-н кмет, по време на заседанието на 
комисията по общинска собственост, предложих промяна в 
проекта за решение, с оглед на това, според мен разбира се, не 

твърдя, че съм прав, с оглед на това да имаме повече участници в 
търга и различни. Предложението ми беше да са два отделни търга. 

Защо? Ще се мотивирам. Според мен, обявявайки в един пакет 
спортни игрища и заведение, ние ограничаваме възможността на 
хора, които искат да вземат под наем спортна инфраструктура и 



да я развиват, да участват, защото да управляваш заведение или 

кръчма това е много специфичен бизнес, който може да го прави 
човек, който се е занимавал с това. И обратното, човек, който се е 

занимавал с ресторантьорски бизнес, иска да вземе заведението 
там под наем евентуално, може пък да не разбира от това да 
развива спортна инфраструктура, защото управлението на едни 

спортни игрища и управлението на една кръчма са две, според 
мен, съвсем различни неща. И затова предложих, комисията не 
можа да вземе решение, гласовете бяха 3 на 3, доколкото си 

спомням. Нали така, г-н Стоянов? Да, не можа да вземе решение, 
но не можа да вземе решение не защото колегите не изразиха 

съгласие с моята теза, а защото предварително не го бяха обсъдили 
вътре в групите. Аз много се радвам, че г-н Стоянов, примерно, ме 
подкрепи за това предложение. И затова, ако разбира се Вие сте 

съгласен, г-н кмет, към Вас се обръщам, защото, ако Вие не сте, 
няма да мине  - нека да разделим проекта на решение за два 

търга. А който иска да вземе и двете, нека да участва и в двата. 
Така ще разширим обхвата на участниците и ще дадем 
възможност, според мен, разбира се пак казвам, не твърдя, че съм 

прав, ще дадем възможност тези обекти да се развиват по един да 
кажем може би и по-добър начин, отколкото сега. Макар че не 
казвам и не твърдя, че сега се развиват лошо. Напротив! 

Досегашният наемател твърдя, че поддържаше района добре и 
стопанисваше добре обектите. Това ми е предложението. Ако 

трябва да изчета или ако не, г-жа Захариева. 

Т.ЗАХАРИЕВА: Може би ще има и други изказвания, и след това 
ще отговори г-н Дечев. 

Г.ПЕЕВ: Да, да. 

Т.ЗАХАРИЕВА: Заповядайте, г-н Лалов! 

ЦВ.ЛАЛОВ: Уважаеми г-н Дечев, уважаема г-жо председател, 

уважаеми колеги! На пръв поглед това звучи добре предложението 
на г-н Пеев, но в конкретния случай тези игрища и т.нар. 
заведение, което мисля, че в момента не функционира, се намират 

в един терен, който изисква съответната поддръжка. Аз от моя 
личен опит толкова години, смятам, че тази инфраструктура, която 
е наоколо тя трябва да бъде под поглед, според мен, на едно лице. 

Защото иначе ще станат три страни в един имот. Единият 
поддръжа заведението, единият поддържа игрищата, другият 

поддържа терена наоколо. И аз смятам, че начина, по който трябва 
да се отдаде, това е лично мое мнение, да бъде заедно, както е 
предложението всъщност в докладната записка. Благодаря! 

Т.ЗАХАРИЕВА: Други изказвания, колеги? Заповядайте, г-н 

Ангелов! 



КР.АНГЕЛОВ: Уважаема г-жо председател, уважаеми г-н кмет, 

уважаеми колеги! Преди малко г-н Дечев отговори на въпроса, 
който щях да задам. На практика наемателите на самите спортни 

обекти, както и евентуалния наемател на заведението, нямат 
ангажимент към поддържане на парка. Ако действително е така, 
защото всъщност моя въпрос щеше да бъде кой ще поддържа 

парка, аз считам, че общината може сама да си стопанисва самите 
спортни обекти и затова аз ще гласувам „против“ това решение. В 
случая, че „Екопрогрес“ или под друга форма се поддържа този 

парк и самите наематели нямат ангажименти за поддържане на 
парка, ние на практика какво даваме? Даваме някой, който да 

играе ролята на оператор, който да събира такси. Благодаря ви! 

Т.ЗАХАРИЕВА: Други изказвания, колеги, има ли? Реплика ли, г-н 
Лалов? 

КР.АНГЕЛОВ: На г-н Делчев да отговоря, това заведение, което в 
момента съществува, който го е построил, оттук насетне може да 

си го вземе, може всички да направи. Евентуално предстои бъдещо 
ново изграждане или договаряне на бъдещи наематели или ако не, 

настоящи, със собственика. Защото това заведение не е 
собственост на общината. Нали така, г-н Дечев? 

СТ.ДЕЧЕВ: Да.  

Т.ЗАХАРИЕВА: Г-н Лалов, реплика! 

ЦВ.ЛАЛОВ: Аз искам да допълня нещо. По-скоро реплика. Искам 

да кажа, че според мен усещането за едно такова място се създава 
добре, когато се грижи един човек за това нещо. Да си 
кореспондират нещата под формата на може да отидем да играем 

футбол днес, след това да отидем оттатък, създават се едни 
отношения, вътрешни компромиси, ако щем за цени, за каквото 
искате.  

Г.ПЕЕВ: Какво общо има това с кръчмата, бе Цвети? 

ЦВ.ЛАЛОВ: Ама това не е кръчма. 

Г.ПЕЕВ: Какво е? 

ЦВ.ЛАЛОВ: Нали винаги претендираш за някаква прецизност в 
изказ и в такива неща. Никъде не пише, няма такова понятие 
„кръчма“, „заведение за обществено хранене“ и прочие такива. 

Нали говорим за атмосферата, да не давам конкретни примери, 
защото ще излезе, че си правя реклама. 

Т.ЗАХАРИЕВА: Уточняващо изказване желаете ли? Заповядайте, 

за уточнение! 



Г.ПЕЕВ: Г-н Лалов, според мен Вие май не разбирате какво 

решение трябва да приемем! Какво значи някакви отношения, 
един човек да ги стопанисва? Общината дава съгласие да допълни 

годишната програма за разпореждане с имоти – общинска 
собственост и упълномощаваме кмета еди какви си обекти да ги 
обяви на търг, за да се яви някой, да участва да иска да ги вземе. 

Евентуално след това плаща наем на общината. И какво сега, ние 
ограничаваме възможността да се явят повече хора? По Вашите 
думи така излиза. Трябвало да е един човек. Защо трябва да е един 

човек? Защо трябва една фирма да стопанисва едни спортни 
игрища и в съседство на тия спортни игрища да има едно 

заведение и същата фирма трябва да управлява и заведението. 
Защо? Каква е логиката? Какви отношения, какви конфликти 
може да се създадат от един наемател на спортни игрища и в 

съседство да има едно заведение? Той като вземе спортни игрища 
под наем, той няма да продава там кафета и води, безалкохолни. 

Ще продава водка, да, добре, примерно. Затова не мога да се 
съглася с Вашия аргумент. В крайна сметка решението е на 
Общинския съвет. Аз си казах моите аргументи, както няколко 

пъти повторих. Не твърдя, че съм прав, според мен, това е по-
добре. На комисия дадох един пример, тук одеве не го дадох, ще го 
дам сега. Имам познат в Пловдив, който изгражда спортни игрища 

и ги дава под наем. И винаги съм го питал защо не сложиш една 
каравана? Той казва: „Пич, аз не съм кръчмар. Аз разбирам от това 

и правя това. Другото не го разбирам!“ И смятам, че и тука е 
възможно така. В Хасково има сума ти футболисти, които преди се 
препитаваха през една, няма да споменавам, за да не е реклама, 

букмейкърска фирма, впоследствие я фалираха и я затвори на 
едни човек, дето е в Дубай. Възможно е да се явят някакви такива 

хора и да управляват, защото това са хора, които разбират от 
такъв тип бизнес. 

Т.ЗАХАРИЕВА: Така, колеги, г-н Дечев, желаете ли да вземете  
отношение? Г-н Лалов, и Вие едно уточнение? Лично обяснение! 

Заповядайте! 

ЦВ.ЛАЛОВ: Казваш, че не твърдиш, че си прав, но не приемаш…  

Г.ПЕЕВ: Нека не си говорим на ти. 

ЦВ.ЛАЛОВ: Г-н Пеев, добре, много се извинявам тогава! 

Т.ЗАХАРИЕВА: Обърнахте се на „ти“ към него, г-н Пеев! 
Заповядайте, г-н Лалов! 

ЦВ.ЛАЛОВ: Очевидно не разбирам какво искаме да приемем. Аз не 

говоря в конкретиката, говоря по принцип. Обществено значимо е 
повече там да се създаде една атмосфера на комуникация на хора. 
Това са места за обществен контакт. Както искате го наричайте – 



кръчма, спорт, това е място за социални контакти. Винаги, когато 

се съберем да играем футбол, ние правим социален контакт. 
Спортуваме и правим социален контакт. След това, като отидем в 

кръчмата не отиваме да се напием, а отиваме да направим 
социален контакт. Това го говоря от 30 години. Това са места за 
социален контакт, не са места за напиване, за надиграване, за 

сбиване. Ей тука има герои, които могат да разкажат повече за 
такива напивания, такива приятелски, атмосферата, която се 
създава е по-добре да бъде стопанисвано от едно лице. Нито 

лобирам, нито нищо. Имам претенции, че усещам нещата. 
Примерно мога да кажа, че да не се самоизтъквам пак, защото не е 

хубаво така, обаче покрай „Chillout“ идват треньорите на 
баскетболните клубове в Хасково, помагаме им от време на време, 
такива неща, създават се едни много добри отношения. Ако не се 

намери човек, който може да го управлява това нещо, пак ли не 
разбираш какво искам да кажа?  

Т.ЗАХАРИЕВА: Г-н Дечев, желаете ли да  вземете отношение? 

Заповядайте! Лично обяснение, заповядайте! 

Г.ПЕЕВ: Г-н Лалов, по същество и аз, и Вие искаме едно и също 
нещо. По същество! Не пречи абсолютно нищо една фирма, едно 
юридическо лице да се яви на двата търга и да вземе и двата 

обекта. Моето желаение е да се получи по-голяма конкуренция, 
евентуално по-висока цена. Това е в интерес на община Хасково. А 

Вие за социалните контакти на „Chillout“, съм абсолютно съгласен, 
но спортната зала не е Ваша, нали? Ами, ето виждате ли, т.е има 
един спортен обект, който не е Ваш и едно кафе, което е Ваше. И 

пак се осъществяват нещата. И там може да стане така. Какъв е 
проблема? 

Т.ЗАХАРИЕВА: Г-н Дечев, желаете ли да вземете отношение? 

СТ.ДЕЧЕВ: Уважаема г-жо председател, уважаеми колеги 

общински съветници! И двете логики са верни. Въпросът е в 
самото стопанисване и поддръжка, когато един човек стопанисва 
повече обекти от една страна няма да има конфликта в съседство, 

с който и да е бил друг собственик. От друга страна не всички от 
тези игрища функционират напълно или как да кажа, или са 
търсени или имат потребление, а имат нужда от голяма поддръжка. 

Философията на общината в случая беше да вкараме и възможния 
преместваем обект, който и сега го има  в самото първично 

отдаване, за да може този, който стопанисва да има 
възможностите да генерира освен спорт и някакви други средства, 
за  да може да ги поддържа в идеално състояние. Благодаря! 

Т.ЗАХАРИЕВА: Благодаря, г-н Дечев! Изказване, заповядайте, г-н 

Янев! 



Д.ЯНЕВ: Уважаема г-жо председател, уважаеми г-н кмет, колеги! 

Аз мисля, че малко изместихме същността на дискусията, защото 
се получава една хубава дискусия. Г-н Ангелов каза, че общината 

би могла сама да стопанисва. Аз бих допълнил, малко над част от 
тези обекти, всъщност под тях, има едно училище, което няма 
спортна площадка. Това е училище „Васил Левски“.  

СТ.ДЕЧЕВ: Ще има. 

Д.ЯНЕВ: За сега няма спортна площадка. И 90% от часовете, така 

ще го кажа,за спортни дейности, които се финансират от МОН, 
това е третия час физическо възпитание и спорт, не се провеждат 

ефективно, защото няма къде. Няма къде да се проведат. Също 
така от друга страна, като погледнем, те трябва да се стопанисват 
тия площадки все пак и то трябва да се стопанисват по начин, по 

който да не се разрушат, а да могат да се използват за в бъдеще. 
Отдаването им под наем, ако гарантира това стопанисване по един 
качествен начин и приход за общината, добре. Въпросът е в това 

дали няма да се увеличи много цената за ползване на тия 
площадки, така че в момента ние плащаме от допълнителните 

средства, които получаваме за спорт в училищата, наем понякога 
за ползване на тия спортни площадки, за да могат нашите ученици 
да провеждат спортни състезания или пък там да си карат третия 

допълнителен час по физическо възпитание и спорт. Т.е. ние 
плащаме училищата наем в момента. Ако наема стане много висок, 

няма да можем да плащаме. Ефектът трябва и по този начин да се 
погледне. И по този начин трябва да се погледнат нещата. 
Благодаря! 

Т.ЗАХАРИЕВА: Заповядайте! 

Г.ПЕЕВ: Г-н Янев, за това, за което Вие говорите в крайна сметка 

ще бъде уредено чрез бъдещия договор между общината и 
наемателя. А кмета е човека, който обявявайки конкурс, той ще 

заложи условия. И да, тука е ролята на кмета на общината, който 
трябва да направи такива условията, че да бъдат изгодни, както и 
за децата, които спортуват там, т.е. да са на преференциални 

цена, а не на свободно, както всеки един от нас примерно поиска 
да отиде. Т.е. аз не виждам някакъв проблем, ако това бъде 
уредено през договора.  

Т.ЗАХАРИЕВА: Г-н Дечев, заповядайте! 

СТ.ДЕЧЕВ: Уважаема г-жо председател, уважаеми колеги 
общински съветници, уважаеми г-н Янев! Това навярно, ако го 
бяхме говорили преди 3 години, щеше да е факт, но сега Вие 

знаете, че и към Вашето училище има мултифункционално игрище, 
дори към общежитието тази година ще бъдат построени още две 
мултифункционални игрища. Така че не виждам причина Езикова 



гимназия вече да плаща за ползване на такива игрища. От друга 

гледна точка, на  „Васил Левски“ беше направен двора на 
училището отпред. Сега участваме в програма, с която да 

направим и игрища за „Васил Левски“. Така че в повечето училища 
вече имаме налични площадки. Отделно в парка над ДНА ще има 
мултифункционална площадка, отделно стадион „Младост“, който 

се използва безвъзмездно. Така че ние разширихме кръга на 
безвъзмездното ползване за училища, за клубове, на местата, 
където те да функционират със своята дейност и то безвъзмездно. 

Отделно настрана на общината й трябват средства, за да 
поддържа всички тези безвъзмездни площадки, игрища. Вие сте 

наясно с това, Вие сте директор на училище, така че на нас ни 
трябват средства, за да правим поддръжката на всичко останало 
безвъзмездно, което се ползва от клубовете. Така че все отнякъде 

трябва да ги вземаме и тези средства. Мисля, че тази практика и 
до сега е била такава и по-склонен съм тая практика да продължи.  

Т.ЗАХАРИЕВА: Уточнение, г-н Ангелов! 

КР.АНГЕЛОВ: Г-н Пеев, реда, по който върви отдаването под наем 

на конкретните площадки, спортни площадки, няма как да се 
заложат допълнителните инвестиционни предложения и да бъдат 
разглеждани. Значи тук говорим единствено и само за наем. Няма 

как да се залож в договора това, което Вие казвате. В случая водещ 
е наема. Който предложи по-висок наем, той става наемател. 

Т.ЗАХАРИЕВА: Заповядайте! 

Д.ЯНЕВ: Колеги, ако има преференциални цени за ученици, аз съм 

съгласен абсолютно! 

Т.ЗАХАРИЕВА: Колеги, други изказвания? Г-н Николов, 
заповядайте! 

Н.НИКОЛОВ: Уважаеми колеги, слушах ви тука и се сетих за една 

интересна история за Айнщайн и за една красавица, която 
написала, че когато се съберат, децата ще бъдат умни, като него и 
красиви, като нея. Г-н Пеев излиза от презумпцията, че видите ли, 

ако се раздели, парите ще са повече. Но я си представете, че 
едното го вземе някой, а пък другото никой не го вземе! Какво ще 
стане тогава? Какви ще са децата? Аз мисля, че логически и 

всякак, такива обекти са свързани помежду си и няма как да се 
разделят. Така мисля отстрани, като непредубеден, нито съм 

ресторантьор, знаете какво работя. Така отстрани, като 
наблюдател. 

Т.ЗАХАРИЕВА: Г-н Пеев, чухте становището на г-н Дечев! Държите 
ли да подложа на гласуване Вашето предложение за разделяне на 

Докладната записка. 



Г.ПЕЕВ: Не, г-жо Захариева! 

Т.ЗАХАРИЕВА: Не. 

Г.ПЕЕВ: Д-р Николов с това изказване ме разби. 

Т.ЗАХАРИЕВА: Колеги, ако няма други изказвания, преминаваме 
към гласуване, което е поименно! Колеги, в режим на гласуване 
сме на Докладната записка в цялост 

ПП „ГЕРБ“ 

1.Иван Величков Минев   - за;   

2.Стоил Атанасов Стоилов  - за; 

3.Марио Георгиев Янакиев  - за; 

4.Таня Трендафилова Захариева - за;  

5.Делян Димчев Делчев   - за;  

6.Цвети Илиев Лалов   - за;   

7.Румен Людмилов Стоянов  - за;   

8.Въчка Петкова Иванова  - за; 

9.Димитър Лозков Ничев   - за; 

10.Димитър Георгиев Траянов  - за;  

11.Тодор Петров Кръшков  - за; 

12.Атанас Емилов Асенов  - за;  

13.Николай Иванов Николов  - за; 

14.Георги Делчев Георгиев  - за; 

15.Гергана Илиева Петрова  - за; 

16.Снежана Недялкова Михайлова - за; 

ПП „ДПС“ 

1.Йозджан Расим Мехмед  - за; 

2.Шабан Рафет Шабан   - отсъства; 

3.Исмаил Себахтин Исмаил  - за; 

4.Гюнер Гюнай Зейнал   - за; 

5.Сунай Мустафов Алиев   - за; 



6.Росен Йосифов Атанасов  - за; 

7.Якуб Расим Хаджиосман  - за; 

8.Сание Рамадан Кязим   - за; 

КОАЛИЦИЯ „БСП ЗА БЪЛГАРИЯ“ 

1.Коста Петков Стоев   - за; 

2.Камен Георгиев Тодоров  - за; 

3.Богдан Мирославов Кирилов  - отсъства; 

4.Виктор Георгиев Годжов  - за; 

5.Даниел Насков Йорданов  - за; 

6.Маргарита Цветанова Маркова - за; 

КОАЛИЦИЯ „ДЕМОКРАТИЧНА БЪЛГАРИЯ-ОБЕДИНЕНИЕ“ 

1.Красен Петков Ангелов   - против; 

2.Иван Матеев Иванов   - за; 

3.Деян Янков Янев   - за;  

4.Антони Стефанов Пашов  - за; 

НПП „БЪЛГАРЕ“ 

1.Златко Радинов Марчев  - за; 

2.Тодор Савов Савов   - за; 

3.Тянка Тодева Дякова   - за;  

ПГ „ЗА ХАСКОВО“ 

1.Георги Костадинов Пеев  - против; 

2.Светослава Николова Стоянова - отсъства; 

3.Добри Василев Беливанов  - за; 

НЕЗАВИСИМ СЪВЕТНИК 

1.Здравко Валентинов Запрянов - въздържал се; 

Т.ЗАХАРИЕВА: С 35 гласа „за“, 2 - „против“; 1 - „въздържал 

се“, Докладната записка по т.10 от дневния ред се приема. 

За протокола 



 

    РЕШЕНИЕ №663 
 

На основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА, във връзка с чл.8, ал.9, 

чл.14, ал.7 от ЗОС, чл.4, ал.2, чл.8, ал.1 от Наредба за 
управление и разпореждане с общинска собственост на ОбС 
Хасково, Общински съвет – Хасково:  

 
І. Допълва годишната програма за управление и разпореждане с 

имоти – общинска собственост за 2022 година и дава съгласие да 
бъдат отдадени под наем следните имоти – публична общинска 
собственост, за срок до 10 (десет) години, а именно:  

 
1. Външни игрища, находящи се в Поземлен имот с 
идентификатор № 77195.714.292 по КК на гр. Хасково, 

одобрена със Заповед № РД-18-63/05.10.2006г. на изп. 
директор на АК гр. София, представляващ парк „Авеню“, гр. 

Хасково, ул. „Кюстенджа“, както следва:   

 Футболно игрище с площ от 1050 кв.м.; 

 Баскетболно игрище с площ от 770 кв.м.; 

 Волейболно игрище с площ от 580 кв.м.; 

 Игрище за тенис на корт с площ от 600 кв.м. 

 
2. Сграда с идентификатор № 77195.714.292.3 по КК на 
гр.Хасково, одобрена със Заповед № РД-18-63/05.10.2006г. на 

изп. директор на АК гр. София, находяща се в ПИ с 
идентификатор № 77195.714.292, с площ от 83 кв.м., на 1 
етаж, с предназначение: Съблекални. 

 
3. Възможност за монтаж на временен обект до 200 кв.м. в 

ПИ с идентификатор № 77195.714.292. 
 

Месечен наем в размер на 1310,00 лв. (хиляда триста и десет лева) 

без ДДС за игрища и съблекални, съгласно Експертна оценка на 
независим експертен оценител и 800,00 лв. (осемстотин лева) без 

ДДС за терена за поставяне на временен обект, съгласно Наредба 
на началния размер на наемните цени и цени при разпореждане с 
общинска собственост по реда на Наредбата за управление и 

разпореждане с общинска собственост на ОбС Хасково, или общ 
начален месечен наем за ползване на недвижимите имоти по 
пункт първи, точки от едно до три включително – 2110,00 лв. 

(две хиляди сто и десет лева) без ДДС. 
 

ІІ. Датите за провеждане на първоначални и евентуални повторни 
публични търгове, сроковете за подаване на офертите, депозитите 
и таксите за участие, както и други допълнителни условия, да се 

посочат със заповед на Кмета на Община Хасково за провеждане 



на търгове за отдаване под наем на имоти – публична общинска 

собственост.  

И.ИСМАИЛ: 20 минути почивка от името на група. 

Т.ЗАХАРИЕВА: Обявявам почивка 20 минути. 

/Следва почивка/ 

Т.ЗАХАРИЕВА: Точка 11 от дневния ред –  Обсъждане 
Докладна записка от кмета на Община Хасково относно: 
учредяване право на строеж върху имот – частна общинска 

собственост. Становищата на: Комисията по общинска 
собственост и стопанска политика, Комисията по бюджет и 
финанси и Комисията по обществен ред и законност - Допускат и 

подкрепят Докладната записка.  Имате думата за изказвания, 
колеги! Не виждам желаещи! Преминаваме към гласуване, което е 

поименно! В режим на гласуване сме, колеги! Моля, гласувайте! 

ПП „ГЕРБ“ 

1.Иван Величков Минев   - за;   

2.Стоил Атанасов Стоилов  - за; 

3.Марио Георгиев Янакиев  - за; 

4.Таня Трендафилова Захариева - за;  

5.Делян Димчев Делчев   - за;  

6.Цвети Илиев Лалов   - за;   

7.Румен Людмилов Стоянов  - отсъства;   

8.Въчка Петкова Иванова  - за; 

9.Димитър Лозков Ничев   - за; 

10.Димитър Георгиев Траянов  - за;  

11.Тодор Петров Кръшков  - за; 

12.Атанас Емилов Асенов  - за;  

13.Николай Иванов Николов  - за; 

14.Георги Делчев Георгиев  - за; 

15.Гергана Илиева Петрова  - за; 

16.Снежана Недялкова Михайлова - за; 



ПП „ДПС“ 

1.Йозджан Расим Мехмед  - за; 

2.Шабан Рафет Шабан   - отсъства; 

3.Исмаил Себахтин Исмаил  - за; 

4.Гюнер Гюнай Зейнал   - за; 

5.Сунай Мустафов Алиев   - за; 

6.Росен Йосифов Атанасов  - за; 

7.Якуб Расим Хаджиосман  - за; 

8.Сание Рамадан Кязим   - за; 

КОАЛИЦИЯ „БСП ЗА БЪЛГАРИЯ“ 

1.Коста Петков Стоев   - за; 

2.Камен Георгиев Тодоров  - за; 

3.Богдан Мирославов Кирилов  - за; 

4.Виктор Георгиев Годжов  - за; 

5.Даниел Насков Йорданов  - за; 

6.Маргарита Цветанова Маркова - за; 

КОАЛИЦИЯ „ДЕМОКРАТИЧНА БЪЛГАРИЯ-ОБЕДИНЕНИЕ“ 

1.Красен Петков Ангелов   - отсъства; 

2.Иван Матеев Иванов   - отсъства; 

3.Деян Янков Янев   - отсъства;  

4.Антони Стефанов Пашов  - за; 

НПП „БЪЛГАРЕ“ 

1.Златко Радинов Марчев  - за; 

2.Тодор Савов Савов   - за; 

3.Тянка Тодева Дякова   - за;  

 

ПГ „ЗА ХАСКОВО“ 

1.Георги Костадинов Пеев  - за; 



2.Светослава Николова Стоянова - отсъства; 

3.Добри Василев Беливанов  - за; 

НЕЗАВИСИМ СЪВЕТНИК 

1.Здравко Валентинов Запрянов - за; 

Т.ЗАХАРИЕВА: С 35 гласа „за“, без „против“ и „въздържали 
се“, Докладната записка по т.11 от дневния ред се приема. 

За протокола 

 

    РЕШЕНИЕ №664 

1.На основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА; чл.37, ал.4, т.4 от ЗОС; 

чл.60, ал.4, т.3 от Наредбата за управление и разпореждане с общинска 
собственост на Общински съвет - Хасково; във връзка с чл.62, ал.2 от 
Закона за енергетиката, Общински съвет – Хасково дава съгласие за 

учредяване на правo на строеж в полза на Ангел Иванов Михайлов за 27,41 
кв.м. площ за изграждане на ,,Фотоволтаична електрическа инсталация – 

30кW” попадащ в с. Узунджово, общ. Хасково целия с площ 825 кв.м., при 
граници на имота: УПИ III-643, УПИ IV-643, улица, УПИ VI-680 и УПИ XII-
646 2, на стойност 320,00 лв. /триста и двадесет лева/ без ДДС.  

2.Упълномощава Кмета на Община Хасково да извърши всички 
нормативно определени действия в изпълнение на решението по т. 1. 

–––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––– 

Т.ЗАХАРИЕВА: Точка 12 от дневния ред –  Обсъждане 

Докладна записка от кмета на Община Хасково относно: 
учредяване право на строеж върху имот – частна общинска 
собственост с идентификатор 77195.711.287 по КК на 

гр.Хасково /ул. „Пролетарска“ №3/ Становищата на: Комисията 
по общинска собственост и стопанска политика, Комисията по 
бюджет и финанси и Комисията по обществен ред и законност - 

Допускат и подкрепят Докладната записка.  Имате думата за 
изказвания, колеги, по т.12 от дневния ред! Не виждам желаещи! 

Преминаваме към гласуване, което е поименно! В режим на 
гласуване сме, колеги! Моля, гласувайте! 

ПП „ГЕРБ“ 

1.Иван Величков Минев   - за;   

2.Стоил Атанасов Стоилов  - за; 

3.Марио Георгиев Янакиев  - за; 



4.Таня Трендафилова Захариева - за;  

5.Делян Димчев Делчев   - за;  

6.Цвети Илиев Лалов   - за;   

7.Румен Людмилов Стоянов  - за;   

8.Въчка Петкова Иванова  - за; 

9.Димитър Лозков Ничев   - за; 

10.Димитър Георгиев Траянов  - за;  

11.Тодор Петров Кръшков  - за; 

12.Атанас Емилов Асенов  - за;  

13.Николай Иванов Николов  - за; 

14.Георги Делчев Георгиев  - за; 

15.Гергана Илиева Петрова  - за; 

16.Снежана Недялкова Михайлова - за; 

ПП „ДПС“ 

1.Йозджан Расим Мехмед  - за; 

2.Шабан Рафет Шабан   - отсъства; 

3.Исмаил Себахтин Исмаил  - за; 

4.Гюнер Гюнай Зейнал   - за; 

5.Сунай Мустафов Алиев   - за; 

6.Росен Йосифов Атанасов  - за; 

7.Якуб Расим Хаджиосман  - за; 

8.Сание Рамадан Кязим   - за; 

КОАЛИЦИЯ „БСП ЗА БЪЛГАРИЯ“ 

1.Коста Петков Стоев   - против; 

2.Камен Георгиев Тодоров  - против; 

3.Богдан Мирославов Кирилов  - против; 

4.Виктор Георгиев Годжов  - против; 

5.Даниел Насков Йорданов  - против; 



6.Маргарита Цветанова Маркова - против; 

КОАЛИЦИЯ „ДЕМОКРАТИЧНА БЪЛГАРИЯ-ОБЕДИНЕНИЕ“ 

1.Красен Петков Ангелов   - отсъства; 

Т.ЗАХАРИЕВА: Г-н Иванов, да не би да си изгубихте картата? 

М.ПЕТРОВА: Да, изгубил е картата си и не може да гласува в момента. 

Т.ЗАХАРИЕВА: Временна карта? 

М.ПЕТРОВА: Ако трябва временна карта, трябва да спрем заседанието и да 

въведем наново името му. 

Т.ЗАХАРИЕВА: Не желаете да участвате в гласуването! Ако трябва, ще 

прекъснем заседанието за 15 минути. 

ИВ.ИВАНОВ: Не, няма нужда. 

Т.ЗАХАРИЕВА: Добре, Вашата воля е! 

2.Иван Матеев Иванов            - не участва в гласуването; 

3.Деян Янков Янев    - въздържал се;  

4.Антони Стефанов Пашов   - за; 

НПП „БЪЛГАРЕ“ 

1.Златко Радинов Марчев   - за; 

2.Тодор Савов Савов   - за; 

3.Тянка Тодева Дякова   - за;  

ПГ „ЗА ХАСКОВО“ 

1.Георги Костадинов Пеев   - отсъства; 

2.Светослава Николова Стоянова  - отсъства; 

3.Добри Василев Беливанов  - за; 

НЕЗАВИСИМ СЪВЕТНИК 

1.Здравко Валентинов Запрянов  - въздържал се; 

Т.ЗАХАРИЕВА: С 28 гласа „за“, 6 - „против“ и 2 - „въздържали 

се“, Докладната записка по т.12 от дневния ред се приема. 

За протокола 

    РЕШЕНИЕ №665 

1.На основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА и във връзка с чл.63, 

ал.3 от НУРОС на Общински съвет - Хасково, Общински съвет – 
Хасково допълва Годишната програма за управление и разпореждане с 



общинска собственост за 2022 година и дава съгласие за учредяване 

правo на строеж в полза на Мустафа Асев Георгиев за допълнителната 
площ от 137,22 кв.м. във връзка с реализиране на обект: „Сграда със 

смесено предназначение в ПИ с идентификатор 77195.711.287 по 
КК на гр. Хасково (ул. „Пролетарска“№3), целия с площ 1170 кв.м., 
при граници: 77195.711.237 77195.711.235, 77195.711.5, 

77195.711.234, 77195.711.286, на стойност 6861,00 лева (шест 
хиляди осемстотин шестдесет и един лева) без ДДС; 
2.Упълномощава Кмета на Община Хасково да извърши всички 

нормативно определени действия в изпълнение на решението по т.1. 

–––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––– 

Т.ЗАХАРИЕВА: Точка 13 от дневния ред –  Обсъждане 
Докладна записка от кмета на Община Хасково относно: 

одобряване на решение за откриване на процедура за 
определяне на концесионер на концесия за строителство, 
експлоатация и поддържане на обект – публична общинска 

собственост, представляващ водоем, разположен в Поземлен 
имот с идентификатор №14550.95.418, находящ се в 

землището на с.Гарваново, община Хасково. Становищата на: 
Комисията по общинска собственост и стопанска политика, 
Комисията по земеделието, горите и проблемите на селата и 

Комисията по обществен ред и законност - Допускат и подкрепят 
Докладната записка.  Имате думата за изказвания, колеги! Не 

виждам желаещи! Преминаваме към гласуване, което е поименно! 
В режим на гласуване сме, колеги! Моля, гласувайте! 

ПП „ГЕРБ“ 

1.Иван Величков Минев   - за;   

2.Стоил Атанасов Стоилов  - за; 

3.Марио Георгиев Янакиев  - за; 

4.Таня Трендафилова Захариева - за;  

5.Делян Димчев Делчев   - за;  

6.Цвети Илиев Лалов   - за;   

7.Румен Людмилов Стоянов  - за;   

8.Въчка Петкова Иванова  - за; 

9.Димитър Лозков Ничев   - за; 

10.Димитър Георгиев Траянов  - за;  

11.Тодор Петров Кръшков  - за; 

12.Атанас Емилов Асенов  - за;  



13.Николай Иванов Николов  - за; 

14.Георги Делчев Георгиев  - за; 

15.Гергана Илиева Петрова  - за; 

16.Снежана Недялкова Михайлова - за; 

ПП „ДПС“ 

1.Йозджан Расим Мехмед  - за; 

2.Шабан Рафет Шабан   - отсъства; 

3.Исмаил Себахтин Исмаил  - за; 

4.Гюнер Гюнай Зейнал   - за; 

5.Сунай Мустафов Алиев   - за; 

6.Росен Йосифов Атанасов  - за; 

7.Якуб Расим Хаджиосман  - за; 

8.Сание Рамадан Кязим   - за; 

КОАЛИЦИЯ „БСП ЗА БЪЛГАРИЯ“ 

1.Коста Петков Стоев   - за; 

2.Камен Георгиев Тодоров  - отсъства; 

3.Богдан Мирославов Кирилов  - за; 

4.Виктор Георгиев Годжов  - за; 

5.Даниел Насков Йорданов  - за; 

6.Маргарита Цветанова Маркова - за; 

КОАЛИЦИЯ „ДЕМОКРАТИЧНА БЪЛГАРИЯ-ОБЕДИНЕНИЕ“ 

1.Красен Петков Ангелов   - отсъства; 

2.Иван Матеев Иванов  - не участва в гласуването; 

3.Деян Янков Янев   - за;  

4.Антони Стефанов Пашов  - за; 

НПП „БЪЛГАРЕ“ 

1.Златко Радинов Марчев  - за; 

2.Тодор Савов Савов   - за; 



3.Тянка Тодева Дякова   - за;  

ПГ „ЗА ХАСКОВО“ 

1.Георги Костадинов Пеев  - отсъства; 

2.Светослава Николова Стоянова - отсъства; 

3.Добри Василев Беливанов  - за; 

НЕЗАВИСИМ СЪВЕТНИК 

1.Здравко Валентинов Запрянов - за; 

Т.ЗАХАРИЕВА: С 35 гласа „за“, без „против“ и „въздържали 

се“, Докладната записка се приема. 

За протокола 

    РЕШЕНИЕ №666 

На основание чл.21, ал.1, т.8  и ал.2 от ЗМСМА, чл.71, ал.1, във 
връзка с чл.40, ал.2, т.1 от Закона за концесиите, Общински съвет – 
Хасково: 

1. Одобрява проекта на решение на Кмета на Община Хасково за 
откриване на процедура за определяне на концесионер на концесия за 
строителство, експлоатация и поддържане на обект, представляващ 
Поземлен имот, публична общинска собственост, представляващ ВОДОЕМ с 
идентификатор № 14550.95.418 (четиринадесет хиляди петстотин и петдесет 
точка деветдесет и пет точка четиристотин и осемнадесет) по кадастралната 
карта и кадастралните регистри, одобрени със Заповед на Изп. Директор на 
АГКК, съгласно скица № 15-1199469/04.11.2021г. на СГКК гр. Хасково, адрес 
на поземления имот: с. Гарваново, общ. Хасково, с площ 4853 кв. м. (четири 
хиляди осемстотин петдесет и три квадратни метра), трайно предназначение 
на територията: Територия, заета от води и водни обекти, начин на трайно 
ползване: Водоем, стар идентификатор: няма, номер по предходен план: 
000418 (нула нула нула четиристотин и осемнадесет), при граници и съседи: 
поземлени имоти №№ 14550.95.433, 14550.95.417, или накратко обект – 
публична общинска собственост, ВОДОЕМ, разположен върху поземлен 
имот № 14550.95.418 в с. Гарваново, общ. Хасково, обл. Хасково, с площ 
от 4853 кв. м., стар номер 000418, съгласно Приложение №1. 

2. С одобрението на решението за откриване на процедурата се 
одобряват и: 

2.1. обявление за откриване на процедурата; 
2.2. документация на концесията.  
3. Процедурата за определяне на концесионер се организира от 

концедента, който съгласно чл. 17, ал. 3 от Закона за концесиите е Кмета на 
Общината и се провежда от назначена от него комисия за провеждане на 
процедурата за определяне на концесионер. 

4. Решението не подлежи на обжалване, относно неговата 
законосъобразност, съобразно чл. 156, ал. 5 от Закона за концесиите. 

–––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––– 



Т.ЗАХАРИЕВА: Точка 14 от дневния ред –  Обсъждане 

Докладна записка от кмета на Община Хасково относно: 
одобряване на решение за откриване на процедура за 

определяне на концесионер на концесия за строителство, 
експлоатация и поддържане на обект – публична общинска 
собственост, включващ: водоем, разположен в Поземлен имот 

с идентификатор №77195.301.46, находящ се в землището на 
гр.Хасково; водоем, разположен в Поземлен имот с 
идентификатор №77195.301.47, находящ се в землището на 

гр.Хасково; язовир, разположен в Поземлен имот с 
идентификатор №11867.15.37, находящ се в землището на 

с.Войводово, община Хасково и водоем, разположен в 
Поземлен имот с идентификатор №46992.111.5, находящ се в 
землището на с.Манастир, община Хасково. Становищата на: 

Комисията по общинска собственост и стопанска политика, 
Комисията по земеделието, горите и проблемите на селата и 

Комисията по обществен ред и законност - Допускат и подкрепят 
Докладната записка.  Имате думата за изказвания, колеги! Не 
виждам желаещи за изказване! Преминаваме към гласуване, което 

е поименно! В режим на гласуване сме! Моля, гласувайте! 

ПП „ГЕРБ“ 

1.Иван Величков Минев   - за;   

2.Стоил Атанасов Стоилов  - за; 

3.Марио Георгиев Янакиев  - за; 

4.Таня Трендафилова Захариева - за;  

5.Делян Димчев Делчев   - за;  

6.Цвети Илиев Лалов   - за;   

7.Румен Людмилов Стоянов  - за;   

8.Въчка Петкова Иванова  - за; 

9.Димитър Лозков Ничев   - за; 

10.Димитър Георгиев Траянов  - за;  

11.Тодор Петров Кръшков  - за; 

12.Атанас Емилов Асенов  - за;  

13.Николай Иванов Николов  - за; 

14.Георги Делчев Георгиев  - за; 

15.Гергана Илиева Петрова  - за; 



16.Снежана Недялкова Михайлова - за; 

ПП „ДПС“ 

1.Йозджан Расим Мехмед  - за; 

2.Шабан Рафет Шабан   - отсъства; 

3.Исмаил Себахтин Исмаил  - за; 

4.Гюнер Гюнай Зейнал   - за; 

5.Сунай Мустафов Алиев   - за; 

6.Росен Йосифов Атанасов  - за; 

7.Якуб Расим Хаджиосман  - за; 

8.Сание Рамадан Кязим   - за; 

КОАЛИЦИЯ „БСП ЗА БЪЛГАРИЯ“ 

1.Коста Петков Стоев   - за; 

2.Камен Георгиев Тодоров  - отсъства; 

3.Богдан Мирославов Кирилов  - за; 

4.Виктор Георгиев Годжов  - за; 

5.Даниел Насков Йорданов  - за; 

6.Маргарита Цветанова Маркова - за; 

КОАЛИЦИЯ „ДЕМОКРАТИЧНА БЪЛГАРИЯ-ОБЕДИНЕНИЕ“ 

1.Красен Петков Ангелов   - отсъства; 

2.Иван Матеев Иванов  - не участва в гласуването; 

3.Деян Янков Янев   - за;  

4.Антони Стефанов Пашов  - за; 

НПП „БЪЛГАРЕ“ 

1.Златко Радинов Марчев  - за; 

2.Тодор Савов Савов   - за; 

3.Тянка Тодева Дякова   - за;  

ПГ „ЗА ХАСКОВО“ 

1.Георги Костадинов Пеев  - отсъства; 



2.Светослава Николова Стоянова - отсъства; 

3.Добри Василев Беливанов  - за; 

НЕЗАВИСИМ СЪВЕТНИК 

1.Здравко Валентинов Запрянов - за; 

Т.ЗАХАРИЕВА: С 35 гласа „за“, без „против“ и „въздържали 
се“, Докладната записка по т.14 от дневния ред се приема. 

За протокола 

 

    РЕШЕНИЕ №667 

На основание чл.21, ал.1, т.8  и ал.2 от ЗМСМА, чл.71, ал.1, във 

връзка с чл. 40, ал. 2, т. 1 от Закона за концесиите, Общински съвет 
– Хасково: 

1. Одобрява проекта на решение на Кмета на Община Хасково 

за откриване на процедура за определяне на концесионер на 
концесия за строителство, експлоатация и поддържане на ОБЕКТ – 

публична общинска собственост, включващ: ПОЗЕМЛЕН ИМОТ с 
идентификатор № 77195.301.46 (седемдесет и седем хиляди сто 
деветдесет и пет точка триста и едно точка четиридесет и шест) по 

кадастралната карта и кадастралните регистри, одобрени със Заповед 
на Изп. Директор на АГКК, съгласно скица № 15-1199489/04.11.2021г. 
на СГКК гр. Хасково, адрес на поземления имот: гр. Хасково, местност 

„Балакли“, с площ 568 кв. м. (петстотин шестдесет и осем квадратни 
метра), трайно предназначение на територията: Територия, заета от 

води и водни обекти, начин на трайно ползване: Водоем, стар 
идентификатор: няма, номер по предходен план: 001717 (нула нула 
хиляда седемстотин и седемнадесет), при граници и съседи: поземлени 

имоти №№ 46992.111.5, 77195.301.51, 77195.301.44, 77195.301.48 и 
77195.301.47; ПОЗЕМЛЕН ИМОТ с идентификатор № 77195.301.47 
(седемдесет и седем хиляди сто деветдесет и пет точка триста и едно 

точка четиридесет и седем) по кадастралната карта и кадастралните 
регистри, одобрени със Заповед на Изп. Директор на АГКК, съгласно 

скица № 2285/20.03.2013г. на СГКК гр. Хасково, адрес на поземления 
имот: гр. Хасково, местност „Балакли“, с площ 37994 кв. м. (тридесет и 
седем хиляди деветстотин деветдесет и четири квадратни метра), трайно 

предназначение на територията: Територия, заета от води и водни 
обекти, начин на трайно ползване: Водоем, стар идентификатор: няма, 

номер по предходен план: 001626 (нула нула хиляда шестстотин двадесет 
и шест), при граници и съседи: поземлени имоти №№ 77195.301.51, 
77195.301.46, 77195.301.44, 77195.301.48, 77195.302.50, 77195.302.57 и 

77195.302.58; ПОЗЕМЛЕН ИМОТ с идентификатор № 11867.15.37 
(единадесет хиляди осемстотин шестдесет и седем точка петнадесет 
точка тридесет и седем) по кадастралната карта и кадастралните 



регистри, одобрени със Заповед на Изп. Директор на АГКК, съгласно 

скица № 15-548461/25.05.2021г. на СГКК гр. Хасково, адрес на 
поземления имот: с. Войводово, общ. Хасково, с площ 36090 кв. м. 

(тридесет и шест хиляди и деветдесет квадратни метра), трайно 
предназначение на територията: Територия, заета от води и водни 
обекти, начин на трайно ползване: Язовир, стар идентификатор: няма, 

номер по предходен план: 000137 (нула нула нула сто тридесет и седем), 
при граници и съседи: поземлени имоти №№ 11867.15.33, 11867.15.34, 
11867.15.41, 46992.21.11, 46992.111.5, 77195.301.47, 77195.302.58, 

11867.15.38, 11867.15.36 и 11867.15.30 и ПОЗЕМЛЕН ИМОТ с 
идентификатор № 46992.111.5 (четиридесет и шест хиляди деветстотин 

деветдесет и две точка сто и единадесет точка пет) по кадастралната 
карта и кадастралните регистри, одобрени със Заповед на Изп. Директор 
на АГКК, съгласно скица № 15-1199480/04.11.2021г. на СГКК гр. 

Хасково, адрес на поземления имот: с. Манастир, общ. Хасково, с площ 
18500 кв. м. (осемнадесет хиляди и петстотин квадратни метра), трайно 

предназначение на територията: Територия, заета от води и водни 
обекти, начин на трайно ползване: Водоем, стар идентификатор: няма, 
номер по предходен план: 000001 (нула нула нула нула нула едно), при 

граници и съседи: поземлени имоти №№ 11867.15.41, 46992.21.11, 
46992.111.347, 46992.111.348, 46992.111.4, 46992.111.6, 77195.301.51, 
77195.301.46, 77195.301.47 и 11867.15.37, или накратко ОБЕКТ – 

публична общинска собственост, включващ: Водоем, разположен в 
поземлен имот с идентификатор № 77195.301.46, находящ се в 

землището на гр. Хасково; Водоем, разположен в поземлен имот с 
идентификатор № 77195.301.47, находящ се в землището на гр. 
Хасково; Язовир, разположен в поземлен имот с идентификатор № 

11867.15.37, находящ се в землището на с. Войводово, общ. 
Хасково и Водоем, разположен в поземлен имот с идентификатор 

№ 46992.111.5, находящ се в землището на с. Манастир, общ. 
Хасково, съгласно Приложение №1. 

 

2. С одобрението на решението за откриване на процедурата 
се одобряват и: 

2.1. обявление за откриване на процедурата; 

2.2. документация на концесията.  
 

3. Процедурата за определяне на концесионер се организира от 
концедента, който съгласно чл. 17, ал. 3 от Закона за концесиите е Кмета 
на Общината и се провежда от назначена от него комисия за 

провеждане на процедурата за определяне на концесионер. 
  

4. Решението не подлежи на обжалване, относно неговата 

законосъобразност, съобразно чл.156, ал.5 от Закона за концесиите. 

–––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––– 

 



Т.ЗАХАРИЕВА: Точка 15 от дневния ред –  Обсъждане 

Докладна записка от кмета на Община Хасково относно: 
решение на Общински съвет за одобряване на задание и 

издаване на разрешение за изработване на проект за 
Подробен устройствен план по чл.110, ал.1, т.2 от ЗУТ – план 
за улична регулация в обхвата на ПИ 77195.744.466, ж.р. 

„Каменец“, гр.Хасково, при условията на чл.16А от ЗУТ. 
Становищата на: Комисията по ТСУ и транспорт и Комисията по 
обществен ред и законност - Допускат и подкрепят Докладната 

записка.  Имате думата за изказвания, колеги! Не виждам 
желаещи! Преминаваме към гласуване, което е поименно! В 

режим на гласуване сме! 

ПП „ГЕРБ“ 

1.Иван Величков Минев   - за;   

2.Стоил Атанасов Стоилов  - за; 

3.Марио Георгиев Янакиев  - за; 

4.Таня Трендафилова Захариева - за;  

5.Делян Димчев Делчев   - за;  

6.Цвети Илиев Лалов   - за;   

7.Румен Людмилов Стоянов  - за;   

8.Въчка Петкова Иванова  - за; 

9.Димитър Лозков Ничев   - за; 

10.Димитър Георгиев Траянов  - за;  

11.Тодор Петров Кръшков  - за; 

12.Атанас Емилов Асенов  - за;  

13.Николай Иванов Николов  - за; 

14.Георги Делчев Георгиев  - за; 

15.Гергана Илиева Петрова  - за; 

16.Снежана Недялкова Михайлова - за; 

ПП „ДПС“ 

1.Йозджан Расим Мехмед  - за; 

2.Шабан Рафет Шабан   - отсъства; 

3.Исмаил Себахтин Исмаил  - за; 



4.Гюнер Гюнай Зейнал   - за; 

5.Сунай Мустафов Алиев   - за; 

6.Росен Йосифов Атанасов  - за; 

7.Якуб Расим Хаджиосман  - за; 

8.Сание Рамадан Кязим   - за; 

КОАЛИЦИЯ „БСП ЗА БЪЛГАРИЯ“ 

1.Коста Петков Стоев   - против; 

2.Камен Георгиев Тодоров  - отсъства; 

3.Богдан Мирославов Кирилов  - за; 

4.Виктор Георгиев Годжов  - въздържал се; 

5.Даниел Насков Йорданов  - против; 

6.Маргарита Цветанова Маркова - въздържал се; 

КОАЛИЦИЯ „ДЕМОКРАТИЧНА БЪЛГАРИЯ-ОБЕДИНЕНИЕ“ 

1.Красен Петков Ангелов   - отсъства; 

2.Иван Матеев Иванов - не участва в гласуването; 

3.Деян Янков Янев   - за;  

4.Антони Стефанов Пашов  - за; 

НПП „БЪЛГАРЕ“ 

1.Златко Радинов Марчев  - за; 

2.Тодор Савов Савов   - за; 

3.Тянка Тодева Дякова   - за;  

ПГ „ЗА ХАСКОВО“ 

1.Георги Костадинов Пеев  - отсъства; 

2.Светослава Николова Стоянова - отсъства; 

3.Добри Василев Беливанов  - за; 

НЕЗАВИСИМ СЪВЕТНИК 

1.Здравко Валентинов Запрянов - за; 

 



Т.ЗАХАРИЕВА: С 31 гласа „за“, 2 - „против“, 2 - „въздържали 

се“, Докладната записка се приема. 

За протокола 

    РЕШЕНИЕ №668 

На основание чл.21, ал.1, т.11 от ЗМСМА във връзка с чл.124а, 
ал.1 и чл.124б, ал.1 от ЗУТ, Общински съвет – Хасково одобрява 
задание и разрешава да се изработи проект за Подробен 

устройствен план по чл.110, ал.1, т.2 от ЗУТ – за улична регулация 
в обхвата на ПИ 77195.744.466, ж.р. „Каменец“, гр.Хасково, при 
условията на чл.16а от ЗУТ, с цел осигуряване на достъп до имоти 

77195.744.491, 77195.744.256 и 77195.744.288 по КК на 
гр.Хасково. 

–––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––– 

Т.ЗАХАРИЕВА: Точка 16 от дневния ред –  Обсъждане 

Докладна записка от кмета на Община Хасково относно: 
решение на Общински съвет за издаване на разрешение за 
изработване на проект за Подробен устройствен план – 

парцеларен план за външно ел.захранване и пътна връзка към 
обект „ФЕЦ със зарядна станция за електромобили“ в ПИ 

№00326.201.955 по КК на с.Александрово, община Хасково. 
Становищата на: Комисията по ТСУ и транспорт и Комисията по 
обществен ред и законност - Допускат и подкрепят Докладната 

записка.  Имате думата за изказвания, колеги! Не виждам 
желаещи! Преминаваме към гласуване, което е поименно! В 

режим на гласуване сме! 

ПП „ГЕРБ“ 

1.Иван Величков Минев   - за;   

2.Стоил Атанасов Стоилов  - за; 

3.Марио Георгиев Янакиев  - за; 

4.Таня Трендафилова Захариева - за;  

5.Делян Димчев Делчев   - за;  

6.Цвети Илиев Лалов   - за;   

7.Румен Людмилов Стоянов  - за;   

8.Въчка Петкова Иванова  - за; 

9.Димитър Лозков Ничев   - за; 

10.Димитър Георгиев Траянов  - за;  



11.Тодор Петров Кръшков  - за; 

12.Атанас Емилов Асенов  - за;  

13.Николай Иванов Николов  - за; 

14.Георги Делчев Георгиев  - за; 

15.Гергана Илиева Петрова  - за; 

16.Снежана Недялкова Михайлова - за; 

ПП „ДПС“ 

1.Йозджан Расим Мехмед  - за; 

2.Шабан Рафет Шабан   - отсъства; 

3.Исмаил Себахтин Исмаил  - за; 

4.Гюнер Гюнай Зейнал   - за; 

5.Сунай Мустафов Алиев   - за; 

6.Росен Йосифов Атанасов  - за; 

7.Якуб Расим Хаджиосман  - за; 

8.Сание Рамадан Кязим   - за; 

КОАЛИЦИЯ „БСП ЗА БЪЛГАРИЯ“ 

1.Коста Петков Стоев   - въздържал се; 

2.Камен Георгиев Тодоров  - отсъства; 

3.Богдан Мирославов Кирилов  - въздържал се; 

4.Виктор Георгиев Годжов  - въздържал се; 

5.Даниел Насков Йорданов  - въздържал се; 

6.Маргарита Цветанова Маркова - въздържал се; 

КОАЛИЦИЯ „ДЕМОКРАТИЧНА БЪЛГАРИЯ-ОБЕДИНЕНИЕ“ 

1.Красен Петков Ангелов   - отсъства; 

2.Иван Матеев Иванов  - не участва в гласуването; 

3.Деян Янков Янев   - за;  

4.Антони Стефанов Пашов  - за; 

 



НПП „БЪЛГАРЕ“ 

1.Златко Радинов Марчев  - за; 

2.Тодор Савов Савов   - за; 

3.Тянка Тодева Дякова   - за;  

ПГ „ЗА ХАСКОВО“ 

1.Георги Костадинов Пеев  - отсъства; 

2.Светослава Николова Стоянова - отсъства; 

3.Добри Василев Беливанов  - за; 

НЕЗАВИСИМ СЪВЕТНИК 

1.Здравко Валентинов Запрянов - за; 

Т.ЗАХАРИЕВА: С 30 гласа „за“, без „против“ и 5 - „въздържали 

се“, Докладната записка се приема. 

За протокола 

    РЕШЕНИЕ №669 

1.На основание чл.21, ал.1, т.11 от ЗМСМА във връзка с чл.124а, 
ал.1 и чл.124б, ал.1 от ЗУТ, Общински съвет – Хасково одобрява 
задание и разрешава да се изработи проект за Подробен устройствен 

план – парцеларен план за външно ел.захранване и пътна връзка към 
обект „ФЕЦ със зарядна станция за електромобили“ в ПИ 

№00326.201.955 по КК на с.Александрово, община Хасково. 
2.На основание чл.21, ал1, т.8 от ЗМСМА във връзка с чл.29 от 

ЗОЗЗ и чл.30, ал.3 от ППЗОЗЗ, Общински съвет – Хасково дава 

предварително съгласие за прокарване на техническа инфраструктура 
през ПИ №75085.15.968, №75085.15.56, №75085.20.6, №00326.67.168, 
всички собственост на община Хасково и учредяване на сервитут. 

Определя срок на валидност на решението за предварително 
съгласие – 24 месеца. 

 
               –––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––– 

Т.ЗАХАРИЕВА: Точка 17 от дневния ред –  Обсъждане 
Докладна записка от кмета на Община Хасково относно: 
решение на Общински съвет за издаване на разрешение за 
изработване на проект за Подробен устройствен план – 

парцеларен план за външно ел.захранване и пътна връзка към 
обект „ФЕЦ със зарядни станции за електромобили“ в 

Поземлен имот №00326.54.14, м. „Старата кория“ по КК на 
с.Александрово, община Хасково. Становищата на: Комисията 



по ТСУ и транспорт и Комисията по обществен ред и законност - 

Допускат и подкрепят Докладната записка.  Имате думата за 
изказвания, колеги! Не виждам желаещи! Преминаваме към 

гласуване, което е поименно! В режим на гласуване сме!  

ПП „ГЕРБ“ 

1.Иван Величков Минев   - за;   

2.Стоил Атанасов Стоилов  - за; 

3.Марио Георгиев Янакиев  - за; 

4.Таня Трендафилова Захариева - за;  

5.Делян Димчев Делчев   - за;  

6.Цвети Илиев Лалов   - за;   

7.Румен Людмилов Стоянов  - за;   

8.Въчка Петкова Иванова  - за; 

9.Димитър Лозков Ничев   - за; 

10.Димитър Георгиев Траянов  - за;  

11.Тодор Петров Кръшков  - за; 

12.Атанас Емилов Асенов  - за;  

13.Николай Иванов Николов  - за; 

14.Георги Делчев Георгиев  - за; 

15.Гергана Илиева Петрова  - за; 

16.Снежана Недялкова Михайлова - за; 

ПП „ДПС“ 

1.Йозджан Расим Мехмед  - за; 

2.Шабан Рафет Шабан   - отсъства; 

3.Исмаил Себахтин Исмаил  - за; 

4.Гюнер Гюнай Зейнал   - за; 

5.Сунай Мустафов Алиев   - за; 

6.Росен Йосифов Атанасов  - за; 

7.Якуб Расим Хаджиосман  - за; 



8.Сание Рамадан Кязим   - за; 

КОАЛИЦИЯ „БСП ЗА БЪЛГАРИЯ“ 

1.Коста Петков Стоев   - въздържал се; 

2.Камен Георгиев Тодоров  - въздържал се; 

3.Богдан Мирославов Кирилов  - въздържал се; 

4.Виктор Георгиев Годжов  - въздържал се; 

5.Даниел Насков Йорданов  - въздържал се; 

6.Маргарита Цветанова Маркова - въздържал се; 

КОАЛИЦИЯ „ДЕМОКРАТИЧНА БЪЛГАРИЯ-ОБЕДИНЕНИЕ“ 

1.Красен Петков Ангелов   - отсъства; 

2.Иван Матеев Иванов - не участва в гласуването; 

3.Деян Янков Янев   - за;  

4.Антони Стефанов Пашов  - за; 

НПП „БЪЛГАРЕ“ 

1.Златко Радинов Марчев  - за; 

2.Тодор Савов Савов   - за; 

3.Тянка Тодева Дякова   - за;  

ПГ „ЗА ХАСКОВО“ 

1.Георги Костадинов Пеев  - отсъства; 

2.Светослава Николова Стоянова - отсъства; 

3.Добри Василев Беливанов  - за; 

НЕЗАВИСИМ СЪВЕТНИК 

1.Здравко Валентинов Запрянов - за; 

Т.ЗАХАРИЕВА: С 30 гласа „за“, без „против“ и 6 - „въздържали 

се“, Докладната записка по т.17 от дневния ред се приема. 

За протокола 

    РЕШЕНИЕ №670 



1.На основание чл.21, ал.1, т.11 от ЗМСМА във връзка с чл.124а, 

ал.1 и чл.124б, ал.1 от ЗУТ, Общински съвет – Хасково одобрява 
задание и разрешава да се изработи проект за Подробен устройствен 

план – парцеларен план за външно ел.захранване и пътна връзка към 
обект „ФЕЦ със зарядни станции за електромобили“ в ПИ №00326.54.14, 
м. „Старата кория“ по КК на с.Александрово, община Хасково. 

2.На основание чл.21, ал1, т.8 от ЗМСМА във връзка с чл.29 от 
ЗОЗЗ и чл.30, ал.3 от ППЗОЗЗ, Общински съвет – Хасково дава 
предварително съгласие за прокарване на техническа инфраструктура 

през ПИ №75085.15.55 с НТП – нива; ПИ №75085.15.944 с НТП – 
пасище, ПИ №75085.16.7 с НТП – нива, ПИ №75085.15.955 с НТП – друг 

вид земеделска земя, ПИ №75085.15.956 с НТП – друг вид земеделска 
земя и ПИ №00326.54.165 с НТП – друг вид земеделска земя, собственост 
на община Хасково и учредяване на сервитут. 

Определя срок на валидност на решението за предварително 
съгласие – 24 месеца. 

 
               –––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––– 

Т.ЗАХАРИЕВА: Точка 18 от дневния ред –  Обсъждане 
Докладна записка от кмета на Община Хасково относно: 
решение на Общински съвет за изменение на Подробен 
устройствен план – план за улична регулация с о.т.265 – 

о.т.277, ж.р. „Кенана“, гр.Хасково. Становищата на: Комисията 
по ТСУ и транспорт и Комисията по обществен ред и законност - 
Допускат и подкрепят Докладната записка.  Имате думата за 

изказвания, колеги! Няма желаещи! Преминаваме към гласуване, 
което е поименно! В режим на гласуване сме! 

ПП „ГЕРБ“ 

1.Иван Величков Минев   - за;   

2.Стоил Атанасов Стоилов  - за; 

3.Марио Георгиев Янакиев  - за; 

4.Таня Трендафилова Захариева - за;  

5.Делян Димчев Делчев   - за;  

6.Цвети Илиев Лалов   - за;   

7.Румен Людмилов Стоянов  - за;   

8.Въчка Петкова Иванова  - за; 

9.Димитър Лозков Ничев   - за; 

10.Димитър Георгиев Траянов  - за;  

11.Тодор Петров Кръшков  - за; 



12.Атанас Емилов Асенов  - за;  

13.Николай Иванов Николов  - за; 

14.Георги Делчев Георгиев  - за; 

15.Гергана Илиева Петрова  - за; 

16.Снежана Недялкова Михайлова - за; 

ПП „ДПС“ 

1.Йозджан Расим Мехмед  - за; 

2.Шабан Рафет Шабан   - отсъства; 

3.Исмаил Себахтин Исмаил  - за; 

4.Гюнер Гюнай Зейнал   - за; 

5.Сунай Мустафов Алиев   - за; 

6.Росен Йосифов Атанасов  - за; 

7.Якуб Расим Хаджиосман  - за; 

8.Сание Рамадан Кязим   - за; 

КОАЛИЦИЯ „БСП ЗА БЪЛГАРИЯ“ 

1.Коста Петков Стоев   - за; 

2.Камен Георгиев Тодоров  - за; 

3.Богдан Мирославов Кирилов  - за; 

4.Виктор Георгиев Годжов  - за; 

5.Даниел Насков Йорданов  - за; 

6.Маргарита Цветанова Маркова - за; 

КОАЛИЦИЯ „ДЕМОКРАТИЧНА БЪЛГАРИЯ-ОБЕДИНЕНИЕ“ 

1.Красен Петков Ангелов   - отсъства; 

2.Иван Матеев Иванов - не участва в гласуването; 

3.Деян Янков Янев   - за;  

4.Антони Стефанов Пашов  - за; 

 

 



НПП „БЪЛГАРЕ“ 

1.Златко Радинов Марчев  - за; 

2.Тодор Савов Савов   - за; 

3.Тянка Тодева Дякова   - за;  

ПГ „ЗА ХАСКОВО“ 

1.Георги Костадинов Пеев  - отсъства; 

2.Светослава Николова Стоянова - отсъства; 

3.Добри Василев Беливанов  - за; 

НЕЗАВИСИМ СЪВЕТНИК 

1.Здравко Валентинов Запрянов - за; 

Т.ЗАХАРИЕВА: С 36 гласа „за“, без „против“ и „въздържали 

се“, Докладната записка по т.18 от дневния ред се приема. 

За протокола 

   РЕШЕНИЕ №671 
 

На основание чл.21, ал.1, т.11 от ЗМСМА, чл.131, ал.2, т.1 и 
чл.134, ал.2, т.6 от ЗУТ, Общински съвет – Хасково дава съгласие 

за изменение на плана за улична регулация о.т.265 – о.т.277, ж.р. 
„Кенана“, гр.Хасково. 

               –––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––– 

Т.ЗАХАРИЕВА: Точка 19 от дневния ред –  Обсъждане 
Докладна записка от кмета на Община Хасково относно: 
решение на Общински съвет за издаване на предварително 

съгласие за смяна предназначението на част от полски път с 
идентификатор №68692.37.12, публична собственост на 
Община Хасково. Становищата на: Комисията по ТСУ и 

транспорт и Комисията по обществен ред и законност - Допускат и 
подкрепят Докладната записка.  Имате думата за изказвания, 

колеги! Не виждам желаещи! Преминаваме към гласуване, което е 
поименно! Моля, гласувайте, колеги! 

ПП „ГЕРБ“ 

1.Иван Величков Минев   - за;   

2.Стоил Атанасов Стоилов  - за; 

3.Марио Георгиев Янакиев  - за; 



4.Таня Трендафилова Захариева - за;  

5.Делян Димчев Делчев   - за;  

6.Цвети Илиев Лалов   - за;   

7.Румен Людмилов Стоянов  - за;   

8.Въчка Петкова Иванова  - за; 

9.Димитър Лозков Ничев   - за; 

10.Димитър Георгиев Траянов  - за;  

11.Тодор Петров Кръшков  - за; 

12.Атанас Емилов Асенов  - за;  

13.Николай Иванов Николов  - за; 

14.Георги Делчев Георгиев  - за; 

15.Гергана Илиева Петрова  - за; 

16.Снежана Недялкова Михайлова - за; 

ПП „ДПС“ 

1.Йозджан Расим Мехмед  - за; 

2.Шабан Рафет Шабан   - отсъства; 

3.Исмаил Себахтин Исмаил  - за; 

4.Гюнер Гюнай Зейнал   - за; 

5.Сунай Мустафов Алиев   - за; 

6.Росен Йосифов Атанасов  - за; 

7.Якуб Расим Хаджиосман  - за; 

8.Сание Рамадан Кязим   - за; 

КОАЛИЦИЯ „БСП ЗА БЪЛГАРИЯ“ 

1.Коста Петков Стоев   - за; 

2.Камен Георгиев Тодоров  - за; 

3.Богдан Мирославов Кирилов  - за; 

4.Виктор Георгиев Годжов  - за; 

5.Даниел Насков Йорданов  - за; 



6.Маргарита Цветанова Маркова - за; 

КОАЛИЦИЯ „ДЕМОКРАТИЧНА БЪЛГАРИЯ-ОБЕДИНЕНИЕ“ 

1.Красен Петков Ангелов   - отсъства; 

2.Иван Матеев Иванов - не участва в гласуването; 

3.Деян Янков Янев   - за;  

4.Антони Стефанов Пашов  - за; 

НПП „БЪЛГАРЕ“ 

1.Златко Радинов Марчев  - за; 

2.Тодор Савов Савов   - за; 

3.Тянка Тодева Дякова   - за;  

ПГ „ЗА ХАСКОВО“ 

1.Георги Костадинов Пеев  - за; 

2.Светослава Николова Стоянова - отсъства; 

3.Добри Василев Беливанов  - за; 

НЕЗАВИСИМ СЪВЕТНИК 

1.Здравко Валентинов Запрянов - за; 

Т.ЗАХАРИЕВА: С 37 гласа „за“, без „против“ и „въздържали 
се“, Докладната записка по т.19 от дневния ред се приема. 

За протокола 

    РЕШЕНИЕ №672 

На основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА във връзка с 
чл.21, ал.3 и чл.29, от ЗОЗЗ и чл.30, ал.3 от ППЗОЗЗ, Общински 

съвет – Хасково дава предварително съгласие за промяна 
предназначението на част от ПИ идентификатор №68692.37.12, с 

НТП „за селскостопански, горски, ведомствен път“ и имот с НТП 
„местен път“. Собствеността на имота се запазва – общинска 
публична. 

Възлага на кмета на община Хасково осъществяването на 
дейности, необходими за правилното и законосъобразно 
изпълнение на процедурата. 

Определя срок на валидност на решението за предварително 
съгласие – 12 месеца. 

               –––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––– 



Т.ЗАХАРИЕВА: Точка 20 от дневния ред –  Обсъждане 
Докладна записка от кмета на Община Хасково относно: 
решение на Общински съвет за издаване на разрешение за 

изработване на проект за Подробен устройствен план – план 
за застрояване и при необходимост парцеларен план за 
електрозахранване и водоснабдяване на Поземлен имот 

№77195.12.4, м. „Бюкя“, землище гр.Хасково. Становищата на: 
Комисията по ТСУ и транспорт и Комисията по обществен ред и 
законност - Допускат и подкрепят Докладната записка.  Имате 

думата за изказвания, колеги! Не виждам желаещи! Преминаваме 
към гласуване, което е поименно! В режим на гласуване сме! 

ПП „ГЕРБ“ 

1.Иван Величков Минев   - за;   

2.Стоил Атанасов Стоилов  - за; 

3.Марио Георгиев Янакиев  - за; 

4.Таня Трендафилова Захариева - за;  

5.Делян Димчев Делчев   - за;  

6.Цвети Илиев Лалов   - за;   

7.Румен Людмилов Стоянов  - за;   

8.Въчка Петкова Иванова  - за; 

9.Димитър Лозков Ничев   - за; 

10.Димитър Георгиев Траянов  - за;  

11.Тодор Петров Кръшков  - за; 

12.Атанас Емилов Асенов  - за;  

13.Николай Иванов Николов  - за; 

14.Георги Делчев Георгиев  - за; 

15.Гергана Илиева Петрова  - за; 

16.Снежана Недялкова Михайлова - за; 

ПП „ДПС“ 

1.Йозджан Расим Мехмед  - за; 

2.Шабан Рафет Шабан   - отсъства; 

3.Исмаил Себахтин Исмаил  - за; 



4.Гюнер Гюнай Зейнал   - за; 

5.Сунай Мустафов Алиев   - за; 

6.Росен Йосифов Атанасов  - за; 

7.Якуб Расим Хаджиосман  - за; 

8.Сание Рамадан Кязим   - за; 

КОАЛИЦИЯ „БСП ЗА БЪЛГАРИЯ“ 

1.Коста Петков Стоев   - за; 

2.Камен Георгиев Тодоров  - за; 

3.Богдан Мирославов Кирилов  - за; 

4.Виктор Георгиев Годжов  - за; 

5.Даниел Насков Йорданов  - за; 

6.Маргарита Цветанова Маркова - за; 

КОАЛИЦИЯ „ДЕМОКРАТИЧНА БЪЛГАРИЯ-ОБЕДИНЕНИЕ“ 

1.Красен Петков Ангелов   - отсъства; 

2.Иван Матеев Иванов - не участва в гласуването; 

3.Деян Янков Янев   - за;  

4.Антони Стефанов Пашов  - за; 

 

НПП „БЪЛГАРЕ“ 

1.Златко Радинов Марчев  - за; 

2.Тодор Савов Савов   - за; 

3.Тянка Тодева Дякова   - за;  

ПГ „ЗА ХАСКОВО“ 

1.Георги Костадинов Пеев  - за; 

2.Светослава Николова Стоянова - за; 

3.Добри Василев Беливанов  - за; 

НЕЗАВИСИМ СЪВЕТНИК 

1.Здравко Валентинов Запрянов - за; 



Т.ЗАХАРИЕВА: С 38 гласа „за“, без „против“ и „въздържали 

се“, Докладната записка по т.20 от дневния ред се приема 

За протокола 

    РЕШЕНИЕ №673 

На основание чл.21, ал.1, т.11 от ЗМСМА във връзка с чл.124а, 
ал.1 и чл.124б, ал.1 от ЗУТ, Общински съвет – Хасково одобрява 
задание и разрешава да се изработи проект за Подробен 

устройствен план – план за застрояване и при необходимост 
парцеларен план за електрозахранване и водоснабдяване на 
Поземлен имот №77195.12.4., м. „Бюкя“, землище гр.Хасково, с цел 

промяна предназначението на земята от земеделска в имот с 
предназначение „за съхранение на селскостопанска техника и 

инвентар“. 
               –––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––– 

Т.ЗАХАРИЕВА: Точка 21 от дневния ред –  Обсъждане 
Докладна записка от кмета на Община Хасково относно: 

решение на Общински съвет за издаване на разрешение за 
изработване на проект за Подробен устройствен план – план 

за застрояване и при необходимост парцеларен план за 
електрозахранване на Поземлен имот №77195.525.28, м. 
„Шекер бозалък“ по КК на землище гр.Хасково. Становищата 

на: Комисията по ТСУ и транспорт и Комисията по обществен ред 
и законност - Допускат и подкрепят Докладната записка.  Имате 
думата за изказвания, колеги! Няма желаещи! Преминаваме към 

гласуване, което е поименно! Моля, гласувайте! 

ПП „ГЕРБ“ 

1.Иван Величков Минев   - за;   

2.Стоил Атанасов Стоилов  - за; 

3.Марио Георгиев Янакиев  - за; 

4.Таня Трендафилова Захариева - за;  

5.Делян Димчев Делчев   - за;  

6.Цвети Илиев Лалов   - за;   

7.Румен Людмилов Стоянов  - за;   

8.Въчка Петкова Иванова  - за; 

9.Димитър Лозков Ничев   - за; 

10.Димитър Георгиев Траянов  - за;  



11.Тодор Петров Кръшков  - за; 

12.Атанас Емилов Асенов  - за;  

13.Николай Иванов Николов  - за; 

14.Георги Делчев Георгиев  - за; 

15.Гергана Илиева Петрова  - за; 

16.Снежана Недялкова Михайлова - за; 

ПП „ДПС“ 

1.Йозджан Расим Мехмед  - за; 

2.Шабан Рафет Шабан   - отсъства; 

3.Исмаил Себахтин Исмаил  - за; 

4.Гюнер Гюнай Зейнал   - за; 

5.Сунай Мустафов Алиев   - за; 

6.Росен Йосифов Атанасов  - за; 

7.Якуб Расим Хаджиосман  - за; 

8.Сание Рамадан Кязим   - за; 

КОАЛИЦИЯ „БСП ЗА БЪЛГАРИЯ“ 

1.Коста Петков Стоев   - за; 

2.Камен Георгиев Тодоров  - за; 

3.Богдан Мирославов Кирилов  - за; 

4.Виктор Георгиев Годжов  - за; 

5.Даниел Насков Йорданов  - за; 

6.Маргарита Цветанова Маркова - за; 

КОАЛИЦИЯ „ДЕМОКРАТИЧНА БЪЛГАРИЯ-ОБЕДИНЕНИЕ“ 

1.Красен Петков Ангелов   - отсъства; 

2.Иван Матеев Иванов - не участва в гласуването; 

3.Деян Янков Янев   - отсъства;  

4.Антони Стефанов Пашов  - за; 

 



НПП „БЪЛГАРЕ“ 

1.Златко Радинов Марчев  - за; 

2.Тодор Савов Савов   - за; 

3.Тянка Тодева Дякова   - за;  

ПГ „ЗА ХАСКОВО“ 

1.Георги Костадинов Пеев  - за; 

2.Светослава Николова Стоянова - за; 

3.Добри Василев Беливанов  - за; 

НЕЗАВИСИМ СЪВЕТНИК 

1.Здравко Валентинов Запрянов - за; 

Т.ЗАХАРИЕВА: С 37 гласа „за“, без „против“ и „въздържали 

се“, Докладната записка  се приема. 

За протокола 

РЕШЕНИЕ №674 

 
На основание чл.21, ал.1, т.11 от ЗМСМА във връзка с 

чл.124а, ал.1 и чл.124б, ал.1 от ЗУТ, Общински съвет – Хасково 

одобрява задание и разрешава да се изработи проект за Подробен 
устройствен план – план за застрояване и при необходимост 

парцеларен план за електрозахранване на Поземлен имот 
№77195.525.28, м. „Шекер бозалък“, землище гр.Хасково, с цел 
промяна предназначението на земята от земеделска в имот с 

предназначение „за съхранение на селскостопанска техника и 
инвентар“. 

               –––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––– 
 

Т.ЗАХАРИЕВА: Точка 22 от дневния ред –  Обсъждане 
Докладна записка от кмета на Община Хасково относно: 
решение на Общински съвет за издаване на разрешение за 
изработване на проект за Подробен устройствен план – план 

за застрояване и при необходимост парцеларен план за 
електрозахранване на Поземлен имот №77195.186.61 по КК на 
землище гр.Хасково. Становищата на: Комисията по ТСУ и 

транспорт и Комисията по обществен ред и законност - Допускат и 
подкрепят Докладната записка.  Имате думата за изказвания, 

колеги по т.22 от дневния ред! Няма желаещи! Преминаваме към 
гласуване, което е поименно!  В режим на гласуване сме! 



ПП „ГЕРБ“ 

1.Иван Величков Минев   - за;   

2.Стоил Атанасов Стоилов  - за; 

3.Марио Георгиев Янакиев  - за; 

4.Таня Трендафилова Захариева - за;  

5.Делян Димчев Делчев   - за;  

6.Цвети Илиев Лалов   - за;   

7.Румен Людмилов Стоянов  - за;   

8.Въчка Петкова Иванова  - за; 

9.Димитър Лозков Ничев   - за; 

10.Димитър Георгиев Траянов  - за;  

11.Тодор Петров Кръшков  - за; 

12.Атанас Емилов Асенов  - за;  

13.Николай Иванов Николов  - за; 

14.Георги Делчев Георгиев  - за; 

15.Гергана Илиева Петрова  - за; 

16.Снежана Недялкова Михайлова - за; 

ПП „ДПС“ 

1.Йозджан Расим Мехмед  - за; 

2.Шабан Рафет Шабан   - отсъства; 

3.Исмаил Себахтин Исмаил  - за; 

4.Гюнер Гюнай Зейнал   - отсъства; 

5.Сунай Мустафов Алиев   - за; 

6.Росен Йосифов Атанасов  - за; 

7.Якуб Расим Хаджиосман  - за; 

8.Сание Рамадан Кязим   - за; 

КОАЛИЦИЯ „БСП ЗА БЪЛГАРИЯ“ 

1.Коста Петков Стоев   - за; 



2.Камен Георгиев Тодоров  - за; 

3.Богдан Мирославов Кирилов  - за; 

4.Виктор Георгиев Годжов  - за; 

5.Даниел Насков Йорданов  - за; 

6.Маргарита Цветанова Маркова - за; 

КОАЛИЦИЯ „ДЕМОКРАТИЧНА БЪЛГАРИЯ-ОБЕДИНЕНИЕ“ 

1.Красен Петков Ангелов   - отсъства; 

2.Иван Матеев Иванов - не участва в гласуването; 

3.Деян Янков Янев   - въздържал се;  

4.Антони Стефанов Пашов  - за; 

НПП „БЪЛГАРЕ“ 

1.Златко Радинов Марчев  - за; 

2.Тодор Савов Савов   - за; 

3.Тянка Тодева Дякова   - за;  

ПГ „ЗА ХАСКОВО“ 

1.Георги Костадинов Пеев  - за; 

2.Светослава Николова Стоянова - за; 

3.Добри Василев Беливанов  - против; 

НЕЗАВИСИМ СЪВЕТНИК 

1.Здравко Валентинов Запрянов - за; 

Т.ЗАХАРИЕВА: С 35 гласа „за“, 1 - „против“; 1 - „въздържал 

се“, Докладната записка по т.22 от дневния ред се приема 

За протокола 

 

    РЕШЕНИЕ №675 

На основание чл.21, ал.1, т.11 от ЗМСМА във връзка с 

чл.124а, ал.1 и чл.124б, ал.1 от ЗУТ, Общински съвет – Хасково 
одобрява задание и разрешава да се изработи проект за Подробен 

устройствен план – план за застрояване и при необходимост 
парцеларен план за електрозахранване на Поземлен имот 



№77195.186.61, м. „Казан топра“, землище гр.Хасково, с цел 

промяна предназначението на земята от земеделска в имот с 
предназначение „за жилищни нужди“. 

               –––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––– 
 

Т.ЗАХАРИЕВА: Точка 23 от дневния ред –  Обсъждане 
Докладна записка от кмета на Община Хасково относно: 
решение на Общински съвет за съгласие за разрешаване 
изработването на Проект за изменение на ПУП – план за 

улична регулация на улица, проектирана в обхвата на 
Поземлени имоти №77195.705.489 и №77195.705.498, 

публична общинска собственост на Община Хасково. 
Становищата на: Комисията по ТСУ и транспорт и Комисията по 
обществен ред и законност - Допускат и подкрепят Докладната 

записка.  Имате думата за изказвания, колеги! Не виждам 
желаещи! Преминаваме към гласуване, което е поименно! В 
режим на гласуване сме! 

ПП „ГЕРБ“ 

1.Иван Величков Минев   - не участва в гласуването;  

2.Стоил Атанасов Стоилов  - за; 

3.Марио Георгиев Янакиев  - за; 

4.Таня Трендафилова Захариева - за;  

5.Делян Димчев Делчев   - за;  

6.Цвети Илиев Лалов   - за;   

7.Румен Людмилов Стоянов  - за;   

8.Въчка Петкова Иванова  - за; 

9.Димитър Лозков Ничев   - за; 

10.Димитър Георгиев Траянов  - за;  

11.Тодор Петров Кръшков  - за; 

12.Атанас Емилов Асенов  - за;  

13.Николай Иванов Николов  - за; 

14.Георги Делчев Георгиев  - за; 

15.Гергана Илиева Петрова  - за; 

16.Снежана Недялкова Михайлова - за; 



ПП „ДПС“ 

1.Йозджан Расим Мехмед  - за; 

2.Шабан Рафет Шабан   - отсъства; 

3.Исмаил Себахтин Исмаил  - за; 

4.Гюнер Гюнай Зейнал   - отсъства; 

5.Сунай Мустафов Алиев   - за; 

6.Росен Йосифов Атанасов  - за; 

7.Якуб Расим Хаджиосман  - за; 

8.Сание Рамадан Кязим   - за; 

КОАЛИЦИЯ „БСП ЗА БЪЛГАРИЯ“ 

1.Коста Петков Стоев   - за; 

2.Камен Георгиев Тодоров  - за; 

3.Богдан Мирославов Кирилов  - за; 

4.Виктор Георгиев Годжов  - за; 

5.Даниел Насков Йорданов  - за; 

6.Маргарита Цветанова Маркова - за; 

КОАЛИЦИЯ „ДЕМОКРАТИЧНА БЪЛГАРИЯ-ОБЕДИНЕНИЕ“ 

1.Красен Петков Ангелов   - отсъства; 

2.Иван Матеев Иванов - не участва в гласуването; 

3.Деян Янков Янев   - за;  

4.Антони Стефанов Пашов  - за; 

НПП „БЪЛГАРЕ“ 

1.Златко Радинов Марчев  - за; 

2.Тодор Савов Савов   - за; 

3.Тянка Тодева Дякова   - за;  

ПГ „ЗА ХАСКОВО“ 

1.Георги Костадинов Пеев  - за; 

2.Светослава Николова Стоянова - за; 



3.Добри Василев Беливанов  - за; 

НЕЗАВИСИМ СЪВЕТНИК 

1.Здравко Валентинов Запрянов - за; 

Т.ЗАХАРИЕВА: С 36 гласа „за“, без „против“ и „въздържали 
се“, Докладната записка по т.23 от дневния ред се приема. 

За протокола 

    РЕШЕНИЕ №676 

На основание чл.21, ал.1, т.11 от ЗМСМА във връзка с чл.131, 
ал.2, т.1 и чл.134, ал.2, т.6 от ЗУТ, Общински съвет – Хасково 

дава съгласие за изменение на плана за улична регулация на улица, 
проектирана в обхвата на поземлени имоти №77195.705.489 и 

№77195.705.498, в участъка им пред ПИ 77195.705.842 по КК на 
гр.Хасково. 

               –––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––– 

Т.ЗАХАРИЕВА: Точка 24 от дневния ред –  Обсъждане 
Докладна записка от председателя на Общински съвет – 
Хасково относно: промяна в състава на Постоянната комисия 

за провеждане на тайно гласуване. Становището на Комисията 
по обществен ред и законност - Допуска и подкрепя Докладната 

записка.  Имате думата за изказвания, колеги! Не виждам 
желаещи! Преминаваме към гласуване, което е общо! В режим на 
гласуване сме!  

С 36 гласа „за“, без „против“; 1 - „въздържал се“, Докладната 

записка по т.23 от дневния ред се приема. 

За протокола 

    РЕШЕНИЕ №677 

На основание чл.21, ал.2 от ЗМСМА, Общински съвет – Хасково 

изменя Решение №1 от 08.11.2019 г. на Общински съвет – 
Хасково, както следва: 

На основание чл.76, ал.1 от Правилника за организацията и 
дейността на Общински съвет – Хасково, Общински съвет – 
Хасково избира Постоянна комисия за провеждане на тайно 

гласуване в състав: 
Председател: Иван Величков Минев 

         Членове:   
         1. Димитър Георгиев Траянов 
         2. Исмаил Себахтин Исмаил 

         3. Даниел Насков Йорданов 
         4. Иван Матеев Иванов 



         5. Георги Костадинов Пеев 

         6. Златко Радинов Марчев. 
 

               –––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––– 

Т.ЗАХАРИЕВА: Уважаеми колеги, Питания към кмета на 
Община Хасково, съгласно изискванията на чл.50, ал.4 от 

Правилника за организацията и дейността на Общински съвет – 
Хасково, не са постъпили писмени питания от общинските 
съветници. 

К.ТОДОРОВ: Процедура! 

Т.ЗАХАРИЕВА: Процедура. 

К.ТОДОРОВ: Уважаема г-жо Захариева, постъпили са над 40 
въпроса от мен, като общински съветник. Минал е един месец. 
Отговор не съм получил на нито един от въпросите, които съм 

поставил писмено. Считам, че и тези въпроси, които са зададени, 
също имат правото на уточняващи въпроси тук в зала, но аз нямам 
възможността да ги задам. Моля да ми дадете обяснение защо 

нямам отговори. 

СТ.ДЕЧЕВ: Изпратени са Ви отговори. 

Т.ЗАХАРИЕВА: В Общински съвет не са постъпили въпроси от Вас 
в срока.  

К.ТОДОРОВ: До г-н Дечев, в едномесечен срок. Вие отговаряте за 

дейността на Общинския съвет, аз като общински съветник съм 
задал тези въпроси. В момента не мога да направя уточняващи 
въпроси. Случайно ли е? 

Т.ЗАХАРИЕВА: Не са по реда на чл.50, ал.4 от Правилника за 
организацията и дейността на Общински съвет.  

К.ТОДОРОВ: Нямам право на уточняващи въпроси. 

Т.ЗАХАРИЕВА: Уважаеми колеги, поради изчерване на дневния 
ред, закривам заседанието! 

 
 

       ПРЕДСЕДАТЕЛ НА ОБЩИНСКИ 
       СЪВЕТ – ХАСКОВО:    /п/ 
         /Таня Захариева/ 

 
ИЗГОТВИЛ ПРОТОКОЛА:     /п/  

  /Магдалена Петрова – Гл.специалист 
  „Адм. и инф.обсл. на ОбС – Хасково/ 


